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Kamnik – Zadnji mesec v 
letu je prinesel tudi praznič-
no vzdušje. Začela se je seri-
ja prireditev Pravljični Ka-
mnik, ki jo skupaj priprav-
ljajo na Zavodu za turizem 
in šport Kamnik ter Občini 
Kamnik in smo jo podrob-
neje predstavili v posebni 
prilogi v prejšnji številki 
Kamničan-ke.
Že v začetku decembra so 
otroci kamniških šol in 
vrtcev okrasili božična dre-
vesca, med katerimi se lahko 
sprehodijo obiskovalci Šu-
tne. Glavni trg zaseda drsa-
lišče, ob odprtju pa so otroci 
kamniških vrtcev pripravili 
tudi novoletni bazar. Želje 
so oddali v Božičkov nabiral-
nik, pisma pa so s posebno 

pošto odpotovala na Lapon-
sko. Sledil je prižig lučk na 
božični smreki in praznične 
okrasitve, ki je razsvetlila 
stari del mesta.
Otroci sicer na dva dobra 
moža še čakajo, prvi pa jih je 
že razveselil. Miklavž se je s 
spremstvom ustavil tudi v Ka-
mniku, krajšo predstavo pa 
so ob tej priložnosti pripravili 
v KD dr. Franceta Steleta.
Ob številnih drugih priredi-
tvah, ki so že ali pa še bodo 
potekale v Kamniku in dru-
gih krajih po občini, pa je 
marsikdo tudi v pričakova-
nju zaključka leta. Zadnje 
dni starega leta bodo popes-

trili nastopi na Glavnem 
trgu, ki se bodo zvrstili med 
28. in 31. decembrom.
V četrtek, 28. decembra, bo 
najprej ob 19.30 na sporedu 
skupina Jet Black Dia-
monds, ob 21. uri pa bo sle-
dil nastop zasedbe Mrfy. V 
petek, 29. decembra, bo srca 
ogrela Nina Pušlar s svojo 
skupino in predskupino 
AR'n'BI. V soboto, 30. de-
cembra, bo temperaturo dvi-
govala Tanja Žagar, nato pa 
z nedelje na ponedeljek sle-
di še silvestrovanje na pros-
tem z domačim ansamblom 
Galop. Odštevanju do nove-
ga leta bo sledil ognjemet.

Na vrata trkajo prazniki, decembrsko vzdušje se čuti tudi v kamniškem mestnem jedru. Vrhunec 
pričakujejo v prihodnjem tednu, ko bodo serijo koncertov sklenili s silvestrovanjem na prostem.

Prazniki v mestu

Aleš Senožetnik

Miklavžev obisk je razveselil otroke. / Foto: Aleš Senožetnik

Nekateri vlaki na progi Kamnik–Ljubljana vozijo 
zgolj do oziroma s postaje Ljubljana Šiška.

Spremenjen vozni 
red vlakov
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OBČINSKE NOVICE

Za še uspešnejše 
intervencije
Gasilci Prostovoljnega gasil-
skega društva Kamnik in 
uslužbenci Nujne medicin-
ske pomoči Zdravstvenega 
doma Kamnik so v zadnjem 
obdobju izvedli dve skupni 
strokovni izobraževanji.

stran 3

AKTUALNO

Prizidek bo dokončan 
spomladi
Prizidek, ki ga gradijo ob Ci-
riusu Kamnik in je potreben 
zaradi povečevanja števila 
otrok in mladostnikov v po-
sebnem programu vzgoje in 
izobraževanja, bo končan 
spomladi.
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KULTURA

Podobe sevdaha
V Galeriji Pogled v Kamniku 
je na ogled razstava grafik 
Admirja Ganića z naslovom 
Scenografija za sevdah in 
druge zgodbe. Umetnik v vi-
dno spreminja poezijo, glas-
bo in z njima povezana 
čustva.
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ŠPORT

Boksarski spektakel  
v Kamniku
V športni dvorani Osnovne 
šole Toma Brejca se je odvi-
jal četrti Pokal Kamnika v bo-
ksu, ki je bil hkrati tudi finale 
slovenske boksarske lige 
2023.
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Vsem cenjenim 
strankam  
se zahvaljujemo  
za zaupanje. 

Želimo vam lepe 
praznične dni, 
v novem letu pa 
mnogo optimizma, 
sreče in zdravja. 
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Vabljeni na  
Novoletni ples  
1. januarja 2024  
ob 19. uri

GOSTIŠČE ČRNIVEC 
GTC 903
Tirosek 73, 3342 Gornji grad
www.gtc902.com                                www.voda902.com

PRAZNIČNI 25% POPUST  
NA KUHINJE ALPLES

Kranjska cesta 3a, Kamnik
T: 01 831 04 81 I 051 399 577
www.pohistvo-dabor.si
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Cenjenim strankam želimo tople božične 
praznike in vse dobro v novem letu!

Ljubljana, Kamnik – Zaradi 
začetka prenove in nadgra-
dnje glavne železniške po-
staje, ki se je nedavno začela 
v Ljubljani, od 10. decembra 
na nekaterih progah velja 
spremenjen vozni red vla-
kov. Del vlakov namreč vozi 

le do začasnega novega po-
stajališča, ki so ga uredili na 
postaji Ljubljana Šiška in je 
z glavno železniško postajo 
povezano z novo avtobusno 
linijo Ljubljanskega potni-
škega prometa, ki so jo 
vzpostavili zaradi zagotavlja-
nja večje povezljivosti.

Aleš Senožetnik
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Božično-novoletni sejem, na katerem je mogoče najti tudi 
lokalne izdelke za obdaritev. / Foto: Aleš Senožetnik

Na drsališču najbolj uživajo otroci. / Foto: Gorazd KavčičPraznično osvetljeno mesto / Foto: Gorazd Kavčič
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Zaradi prenove železniške 
in gradnje nove avtobusne 
postaje, ki se začenja v Lju-
bljani, je v Ljubljani precej 
sprememb v prometu. Poleg 
zapore Dunajske ceste je pri-
lagojenih tudi več tras in vo-
znih redov vlakov in avtobu-
sov .  Na Slovenskih 
železnicah so tako že 
vzpostavili začasno novo po-
stajališče Ljubljana Šiška, ki 
bo izven prometnih konic 
končna postaja tudi za kam-
niški vlak. Kot pojasnjujejo 
na Slovenskih železnicah, 
na progi Kamnik Graben–
Jarše Mengeš–Domžale–
Ljubljana Šiška–Ljubljana 
ob delavnikih vozil 48 vla-
kov, od tega 19 do oz. s po-
staje Ljubljana Šiška.
Vsi vlaki, ki bodo vozili do 
oz. s postaje Ljubljana Ši-
ška, imajo tudi povezavo z 
novo linijo Ljubljanskega 
potniškega prometa SŽ Ši-
ška–SŽ Kolodvor. Gre za in-
tegrirano ponudbo, ko vo-

zovnica za vlak velja tudi za 
avtobusno povezavo na lini-
ji, ki ima sicer tudi vmesne 
postaje Tivoli, Gosposvet-
ska in Bavarski dvor.

Kot še pojasnjujejo na Sloven-
skih železnicah, so vlaganja v 
železniški promet in izboljša-
nje ponudbe javnega prometa 
na dolgi rok pomembna in 

prispevajo veliko dobrega za 
družbo in naš življenjski slog. 
Ob delih, ki potekajo, pa je v 
prometu potrebna strpnost 
vseh deležnikov.

Ljubljana – Delovna skupi-
na za obvladovanje časa 
pred zasloni pri otrocih in 
mladostnikih, v kateri je 
tudi pediater Denis Baš iz 
Zdravstvenega doma Ka-
mnik, je prejela zahvalo 
Zdravniške zbornice Slove-
nije za pripravo prvih nacio-
nalnih strokovnih smernic 
uporabe zaslonov pri ome-
njeni populaciji in pomem-
ben prispevek k ozavešča-
nju na tem področju.
Priporočila so v prvi vrsti na-
menjena strokovnjakom, ki 
se pri svojem delu srečujejo 
z otroki in mladostniki, tako 
v vzgoji in izobraževanju kot 
v zdravstvu in drugih stro-
kovnih službah. Skupina, ki 

jo vodi pediatrinja Mateja 
Vintar Spreitzer iz Zdra-
vstvenega doma Domžale, 
jih je pripravila z namenom 
enotnega in usklajenega pri-
stopa k izzivu zaslonov v 
vsakdanjem življenju. Pri 
tem se je oprla na aktualno 
strokovno in znanstveno lite-
raturo ter upoštevala mnenja 
in izkušnje predstavnikov 
številnih strokovnih organi-
zacij in zglede iz tujine.
Kot so ob podelitvi zahvale 
navedli na zbornici, gre za 
skupino izjemnih strokov-
njakov, ki med seboj odlično 
sodelujejo; po objavi smer-
nic pred dvema letoma je 
njihovo delo usmerjeno v 
ozaveščanje strokovnjakov, 
staršev in javnosti, kar jim 
odlično uspeva.

Ana Jagodic Dolžan

Kamnik – Podelitev pri-
znanj je potekala v gos-
tišču Marjanca, kjer so tok-
rat priznanje za platinasto 
poroko enemu paru, za di-
amantno in biserno trem, 
za zlato pa 17 parom. Prire-
ditev je povezovala Milena 
Brajer, za glasbo pa so pos-
krbele Ljudske pevke Pre-
dice in harmonikar Jože 
Jagodic.
Zbrane sta nagovorili pred-
stavnica društva Valerija 

Štupar ter podžupanja Ro-
mana Učakar. »Zgodbe 
vaše skupne življenjske poti 
so lahko nam mladim res-
nično za zgled in vaša mod-
rost je vodilo mnogim gene-
racijam,« je med drugim 
povedala podžupanja.
Platinasto poroko sta pra-
znovala Fani in Anton Pun-
gerčar.
Diamantno poroko so pra-
znovali: Danijela in Valentin 
Kuhar, Marjeta in Miroslav 
Novak ter Marija in Franc 
Pohlin.

Biserno poroko so zaznamo-
vali: Justina in Jože Hočevar, 
Anica in Ivan Nograšek ter 
Ivica in Anton Vrtačič.

Zlato poroko pa praznovali: 
Marija in Karel Babnik, 
Marjeta in Danilo Bajde, 
Ivanka in Alojz Borštnar, 
Majda in Franc Cevec , Tere-
zija in Janez Čevka , Jožica 
in Marjan Dolinšek, Anica 

in Mirko Kadunc, Marija in 
Milan Korošec, Dominika 
in Ivan Lesjak, Ilka in Franc 
Poljanšek, Jožica in Marko 

Ramovš, Veronika in Ciril 
Sedušak, Mirta in Mirko Se-
meja , Marija in Ciril Vid-
mar, Branka in Čedomir 
Vnuk , Milena in Milan Ver-
linšek ter Frančiška in 
Frančišek Žerak.

V kamniškem društvu upokojencev so podelili priznanja platinastim, diamantnim, bisernim in 
zlatim parom.

Priznanja jubilantomZahvala Zdravniške 
zbornice

Letošnji jubilanti / Foto: Občina Kamnik

Aleš Senožetnik

Spremenjen vozni red vlakov
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trasa nove avtobusne povezave med glavno železniško postajo in postajo Ljubljana Šiška  
/ Foto: Slovenske železnice

Ob državnem prazniku, 
dnevu samostojnosti in enotnosti,

vas Društvo Demos na Kamniškem ob podpori 
Občine Kamnik vabi na proslavo,

ki bo v torek, 26. decembra 2023, ob 17. uri 
v Domu kulture Kamnik.

Zbrane bodo nagovorili podžupanja Občine Kamnik 
Romana Učakar, predsednik Društva Demos na 
Kamniškem Jože Berlec in podjetnik Tomaž Lah.

Po slovesnosti vabljeni na prednovoletno druženje.

Vstop bo prost.

 Jože Berlec, Matej Slapar,
 predsednik župan
 Društvo Demos na Kamniškem Občina Kamnik
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Kamnik – Kamniški poli-
cisti občane opozarjajo na 
povečano pojavljanje tatvin 
in vlomov in pozivajo k pre-
vidnosti – zaklepanju vrat 
stanovanj, hiš in vozil, za-
varovanju vrednejših pred-
metov, odstranitvi vrednej-
ših predmetov iz vozila … 
Občane prosijo, da v prime-
ru kakršnih koli posebnosti 

(sumljive osebe, vozila itd.) 
ali pridobitve koristnih in-
formacij, ki bi pripomogle 
k reševanju primerov proti-
pravnih dejanj, to sporočijo 
na kamniško policijsko po-
stajo (telefonska številka: 
01 830 31 80, elektronski 
naslov: pp_kamnik.pulj@
policija.si) ali na brezplač-
no telefonsko številko 113 
oz. na brezplačni anonimni 
telefon 080 1200.

Povečano število  
tatvin in vlomov
Aleš Senožetnik

Platinasto poroko je praznoval en par, 
diamantno in biserno trije, zlato pa 17 parov.
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Kamnik – Glavni namen 
obeh izobraževanj je bil utr-
diti in nadgraditi raven zna-
nja oziroma timskega dela 
na skupnih intervencijah, 
hkrati pa si tudi izmenjati 
veščine, izkušnje ter prime-
re dobrih praks. Zahteva za 
tovrstno poglobljeno timsko 
izobraževalno dejavnost iz-
haja predvsem iz dejstva, da 
se enoti v povprečju na leto 
srečata na več kot sto inter-
vencijah; v večini primerov 
gre za skupno delo po pro-
metnih nesrečah.
Prvo strokovno izobraževa-
nje je potekalo na Reševalni 
postaji Zdravstvenega doma 
Kamnik. Uslužbenci NMP 
Kamnik so pripravili tri de-
lovne točke; na dveh smo 
obravnavali življenjsko ogro-
žajoča stanja in njihovo raz-
reševanje po zadnjih smer-
nicah, na tretji pa smo bili 
gasilci deležni usposabljanja 
s področja asistence pri ma-
nipulaciji s prenosno medi-
cinsko opremo, ki je na raz-
polago v reševalnem vozilu, 
in njeno uporabo.
Drugo skupno strokovno iz-
obraževanje se je odvijalo na 
bodočem izobraževalnem 
poligonu pri gasilskem 
domu PGD Kamnik, kjer 
smo kamniški gasilci pripra-
vili izobraževanje na temo 
tehničnega reševanja v pri-
meru prometnih nesreč. Izo-

braževanje je bilo razdeljeno 
na dve delovni točki. Na prvi 
delovni točki se je obravna-
valo reševanje poškodovanih 
oseb, vključno z ukleščeni-
mi, v primeru poškodovane-
ga vozila, ki je obstalo po 
trku na kolesih. Na drugi 
točki pa se je izvajalo reševa-
nje ponesrečencev iz vozila 
na boku ter prevrnjenega na 
streho. Obema točkama je 
bilo skupno, da je pred prak-
tičnim delom potekala teore-
tična predstavitev gasilskega 
orodja in postopkov v posa-
mičnem primeru. Na delov-
nih točkah sta se usposablja-
li dve predhodno določeni 
združeni in uravnoteženi 
skupini, sestavljeni iz gasil-

cev, reševalcev, diplomiranih 
zdravstvenikov ter zdravni-
kov. S tem smo sestavo obeh 
skupin najbolje približali re-
alnim situacijam.
Ker je šlo za strokovno izo-
braževanje, v ospredju ni 
bila hitrost izvedbe reševa-
nja, ampak predvsem spo-
znavanje dela posamezne 
službe v omenjenih situaci-
jah ter skupno iskanje naj-
boljših rešitev ob upošteva-
nju operativnih postopkov 
obeh služb. Poudarki so bili 
tako na varnem pristopu/
delu, uporabi zaščitne opre-
me, vodenju in delitvi nalog, 
medsebojni komunikaciji, 
poslušanju, predlaganju re-
šitev, izvedbah različnih op-

cij reševanja na istem pri-
meru ter skupni analizi 
oziroma diskusiji glede 
vprašanj, ki se pojavljajo ob 
tovrstnih intervencijah.
Predstavnika vodstva obeh 
intervencijskih enot sta v 
kratki analizi po usposablja-
njih poudarila pomen tovr-
stnih skupnih izobraževanj, 
podala kratki oceni dela ekip 
ter izdala nekaj smernic. Za-
črtala sta tudi okvire za sku-
pna izobraževanja v priho-
dnjem letu, ki bodo temeljila 
še na drugih scenarijih, kot 
so na primer: reševanje na 
višini z uporabo avtolestve, 
reševanje na vodi z uporabo 
čolna, reševanja na strmih 
in prepadnih področjih ipd.

Gasilci Prostovoljnega gasilskega društva Kamnik in uslužbenci Nujne medicinske pomoči 
Zdravstvenega doma Kamnik so v zadnjem obdobju izvedli dve skupni strokovni izobraževanji.

Za še uspešnejše 
intervencije

Eno od izobraževanj je potekalo pri gasilskem domu PGD Kamnik. / Foto: arhiv dogodka

Luka Schnabl

Nagovor župana Mateja Slaparja  
ob zaključku letošnjega leta

Spoštovane občanke,  
spoštovani občani,

tudi letošnje leto je bilo zaznamovano s številnimi izzivi, ki 
spreminjajo naš način življenja. Poletje in jesenski čas sta 
nas opomnila, da je narava neizprosna, in nas naučila, da je 
v najhujših trenutkih pomembna solidarnost, medsebojna 
pomoč in razumevanje ter še kako pomembno predvsem 
sodelovanje, saj le skupaj zmoremo vse. En posameznik sam 
ne more storiti ničesar, s skupnimi močmi pa lahko naredi-
mo ogromno. Zato naj bo naše vodilo v letu 2024, da smo le 
skupaj lahko močni in le skupaj lahko premagujemo meje 
mogočega.

Letošnje poletje in tudi jesenski čas sta bila polna ogromnih 
in težkih preizkušenj za vas in tudi za nas. Narava nam ni pri-
zanesla, poplave in neurja so preizkušala našo vzdržljivost, a 
nismo se predali. S podžupanom Urošem Pircem, z vodjo in-
tervencije Jožetom Oblakom, Občinskim štabom Civilne za-
ščite Kamnik in njegovim poveljnikom ter namestnico Toma-
žem Zabavnikom in Brigito Vavpetič, gasilkami in gasilci 
Gasilske zveze Kamnik, Gorsko reševalno službo Kamnik, 
Zdravstvenim domom dr. Julija Polca Kamnik, Policijo in Slo-
vensko vojsko, strokovnimi službami Občine Kamnik, vsem 
pogodbenim podjetjem Občinskega štaba Civilne zaščite Ka-
mnik ter posamezniki z gradbeno mehanizacijo smo delovali 
kvalitetno, bili smo proaktivni in dobro pripravljeni na narav-
ne katastrofe. Dovolite mi, da se tudi na tem mestu iskreno in 
globoko zahvalim vsem, ki so dan in noč skrbeli za vas, krajan-
ke in krajane. Iskrena hvala pa seveda prav vam, spoštovane 
krajanke in spoštovani krajani, ki ste resnično potrpežljivo ča-
kali na našo pomoč.

Pomembno je, da ostanemo optimistični in se tudi v času, ko 
nas ne doletijo nesreče velikih razsežnosti, podpiramo med 
seboj. Ne glede na to, kako težko se nam zdi zdaj, vem, da 
bomo skupaj zmogli obnoviti našo skupnost ter jo naredili še 
močnejšo, kot je bila. Čas decembra je priložnost, da vsaj za 
trenutek odmislimo vse hude dogodke, ki so se odvijali v naši 
lokalni skupnosti. Vem, da je težko odmisliti, ampak naj bo 
obisk Pravljičnega Kamnika priložnost, da se na številnih pri-
reditvah z nami družite, najdete tudi v takšnih veselih trenut-
kih kanček opore in na drugi strani z obiskom prireditev poka-
žete, da vam je mar, da se mesto razvija in njegovo jedro 
postaja kraj druženja.

Skupaj gradimo lep Kamnik, ki bo v decembrskem času za-
svetil v soju prazničnih luči, obenem pa ne pozabimo tudi na 
tiste, ki ne bodo mogli praznovati v toplini domačega doma. 
Zato po svojih močeh bodimo velikodušni in jim solidarno 
pomagajmo, če ne gre drugače, pa jim namenimo vsaj svoj 
čas.

Srečno in vse dobro v letu 2024.

Vaš župan Matej Slapar

Kamnik – Dnevi odprtih vrat 
in hišni sejem Štacjona so v 
zadnjih letih prerasli v 
večdnevno božično-novole-
tno druženje, na katero se 
uporabniki pripravljajo celo 
leto. V prvem decembrskem 
tednu dobijo priložnost, da 
se predstavijo prijateljem, 
sodelavcem in mimoidočim. 
Kot je pojasnila Vesna Ži-
bert, strokovna vodja progra-
ma DC Štacjon, sta jih letos 
obiskali tudi kamniška pod-
županja Romana Učakar in 
Katja Vegel z oddelka za 
družbene dejavnosti. »S svo-
jimi spodbudnimi besedami 
in posebnim darilom sta po-
pestrili Miklavžev dan,« je 
dodala.
V sklopu hišnega sejma, 
kjer so vsakič najbolj zani-

mive božično-novoletne vo-
ščilnice in darila, unikatne 
svečke ter izdelki za dom, 
zbirajo prostovoljne prispev-
ke. »Zbrali smo jih ravno 

dovolj, da si bomo spomladi 
lahko privoščili izlet z avto-
busom in ogledom kakšne-
ga gradu ali muzeja. To je 
namreč našim uporabnikom 

zelo všeč, saj si sami podob-
nih dejavnosti ne bi mogli 
privoščiti, bodisi z ekonom-
skega vidika bodisi zaradi 
različnih življenjskih situa-
cij, v katerih so. Izlet vedno 
načrtujemo skupaj in se 
nanj enako zavzeto pripravi-
mo,« je dejala Žibertova.
Poudarila je še, da so šta-
cjonci velika družina, kjer je 
vsak posameznik enako po-
memben, sprejet in spošto-
van tako v težkih kot dobrih 
časih. »Tudi praznike skuša-
mo preživeti čim bolj dru-
žinsko. Pripravili si bomo 
dobra božično in novoletno 
kosilo. Obisk sta nam oblju-
bila Božiček in dedek Mraz. 
Dogajanje bomo pospremili 
z božično-novoletnimi pe-
smimi, ob katerih bomo za-
plesali,« je praznične dni v 
Štacjonu opisala Žibertova.

V Dnevnem centru za osebe s težavami v duševnem zdravju Štacjon Kamnik so tudi letos pripravili 
božično-novoletne dneve odprtih vrat s hišnim sejmom, kjer so sodelovali vsi uporabniki in zaposleni.

Praznično vzdušje v Štacjonu

Maša Likosar

Štacjonce sta obiskali tudi Romana Učakar in Katja Vegel.  
/ Foto: arhiv DC Štacjon

Kamnik – Znani so izidi Kamničan-ke v prvih treh mesecih 
prihodnjega leta. Časopis bo predvidoma izšel 12. in 26. ja-
nuarja, 9. in 23. februarja ter 8. in 22. marca. Uredništvo

Kamničan-ka v prihodnjem letu

Kamnik – Občina Kamnik je na območju Krivčevega uredila 
dodatni prepust, ki preprečuje odnašanje in izpiranje cesti-
šča ob močnejših nalivih. S postavitvijo debel ob začasnem 
mostu pa so zagotovili lažje prečkanje ter zaščito pred zdr-
som. A. Se.

Ureditev prepustov na Krivčevem
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Mnenje občinskega svetnika Mnenje občinskega svetnika

Mnenje je bolj ali manj ohla-
pen razmislek, ki po pravilu 
temelji na verjetjih, dobrih na-
menih ali skritih ambicijah. V 
poljubnem vrstnem redu. Zato 
nočem mnenj. Nočem o verje-
tjih in dobrih namenih, ker 
nimam lastnih skritih ambi-
cij. Zato se brez težav pogo-
varjam o dejstvih.
Kar se nam dogaja v Kamni-
ku, je odsev vsega tistega, kar 
se nam sicer dogaja na nivoju 
države in navsezadnje pov-
sod. Politika je pristala v 
službi kapitala. Zato vam ti-
stih, ki dejansko odločajo, ni 
treba iskati v občinski upravi. 
Tam jih je najmanj. Tiste, ki 
odločajo, je treba iskati med 
tistimi, ki svoje interese vedno 
znova uveljavljajo preko ob-
činske uprave. Če bi se komu 
ljubilo pregledati občinske 
sklepe zadnjih nekaj sej, boste 
z lahkoto ugotovili, da občin-
ski svet na vsaki seji sprejema 
vrsto sklepov, s katerimi dela 
usluge tistim, ki dejansko od-
ločajo. Razprave v občinskem 
svetu, ki govorijo o konkre-
tnih interesih 33.000 obča-
nov, so zato po pravilu presli-
šane. Kot npr. v primeru tu-
rizma. Že najmanj desetkrat 
sem prosil za malo študijo, ki 
bi jo nekdo s podatki pripravil 
v enem popoldnevu, kjer bi s 
številkami ugotovili, koliko 
smo v zadnjih 20 letih inve-
stirali v kamniški t. i. »turi-
zem« in kakšne so koristi teh 
investicij za nas, 33.000 ob-

čanov. Študije ni in je tudi ne 
bo. Logično. Ker bi bila gro-
zna, saj ima glavnina obča-
nov s tem stroške in okoljsko 
škodo. Plačujemo pa nove tu-
ristične strategije. Ki so nove 
in hkrati iste, polne puhlic, 
verjetij, dobrih želja in v prvi 
vrsti polne skritih ambicij. 
Vsem je verjetno znano, da je 
znak norosti, če ves čas delaš 
eno in isto in pričakuješ dru-
gačne rezultate. Pri nas to 
pravilo zagotovo ne velja.
To priložnost izkoriščam še za 
to, da čestitam občanom za 
izkazano solidarnost in pri-
pravljenost za pomoč v času 
odpravljanja posledic poplav. 
Pri tem se je pokazalo, da še 
nismo izgubili občutka za so-
ljudi. Kar daje nekaj upanja. 
Zares iskreno vam želim 
zdravo, srečno in čim bolj ne-
odvisno novo leto, v katerem se 
vam ne bo treba ukvarjati z 
lokalnimi navezami. Da ne 
bom neiskren, vam lahko pri-
šepnem še to, da refren od Do-
micelja, ki obljublja, da bo po 
novem letu bolje, ne drži.

Deset centimetrov. Toliko je 
na najožji točki širok pločnik 
na Medvedovi ulici. Zaradi 
nerodne postavitve pločnikov 
in prehodov za pešce je zahtev-
no priti peš po Medvedovi ulici 
od centra mesta do Doma kul-
ture in Kreativne četrti Baru-
tana, ne da bi pri tem naredili 
vsaj enega prekrška. Velika 
ovira je zlasti za gibalno ovi-
rane osebe in osebe z otroškimi 
vozički, ki so primorani upo-
rabiti cestišče. Ta zgodovinska 
ulica predstavlja ključno vez 
med središčem mesta in ka-
mniškim središčem kulture, je 
šolska pot za veliko število 
otrok in je nujno potrebna pre-
nove. Z veseljem ugotavljam, 
da so v finančnem načrtu za 
leto 2025 označena sredstva 
za ta namen. Ključno pa je, 
da mora biti prenova narejena 
v sozvočju s potrebami občank 
in občanov, ki to ulico vsako-
dnevno uporabljamo. Trenu-
tno je to ena izmed ulic, ki je 
skoraj popolnoma predana 
avtomobilskemu prometu. 
Moderne urbanistične usmeri-
tve pa narekujejo, da naj bodo 
ulice prostori druženja, biva-
nja in enakovredne souporabe 
različnih sredstev mobilnosti. 
Središče mesta in okoliške uli-
ce morajo predstavljati desti-
nacijo, in ne le najkrajše poti 
za tranzit. Ti posegi gredo z 
roko v roki z aktivnostmi za 
oživljanje mestnega jedra in 
polnjenje vsebine v zaprtih lo-
kalih in prodajalnah. Z uredi-

tvijo pešpoti do centra mesta 
pa bo postala tudi bolj privlač-
na ideja parkiranja na parki-
rišču v okolici Doma kulture 
in sprehoda do tržnice, pošte 
in banke. Velika odgovornost 
tudi pade na ramena nas, ki 
živimo v mestu in njegovi oko-
lici in uporabljamo te skupne 
prostore. Večkrat se lahko od-
pravimo po opravkih peš ali s 
kolesom, opravimo praznične 
nakupe znotraj široke ponud-
be, ki je na voljo v mestu, gre-
mo na kavo ali kosilo v enega 
izmed čudovitih lokalov in 
aktivno prispevamo k temu, 
da mesto živi. Brez našega an-
gažiranja in uporabe teh stori-
tev bodo aktivnosti občine ter 
številnih pogumnih posame-
znic in posameznikov zaman. 
Letos smo Kamničanke in Ka-
mničani dokazali, da o vre-
dnotah sodelovanja in sku-
pnosti ne le govorimo, ampak 
jih srčno živimo. Tudi v tem 
prazničnem času nanje ne po-
zabimo. Vsem bralkam in 
bralcem želim prazničnega 
miru in veselja!

Manj mnenj, 
več dejstev

Mesto za ljudi

Aleš Lipičnik,  
Gibanje Svoboda 

dr. Rok Novak,  
Lista Sandija Uršiča

Kamnik, Mekinje – Občina Kamnik je lani začela obnavljati 
grob Alojza Prašnikarja, ki je v 19. stoletju v Kamniku začel 
zdraviliški turizem. Grob, ki je del mekinjskega pokopališča, 
nagrobnik pa vzidan na steno cerkve, je bil namreč zaradi 
nevzdrževanja poškodovan in ga je bilo treba sanirati in re-
stavrirati. Obnova poteka v več fazah, vse pa se izvajajo v 
sodelovanju s pristojno konservatorko ZKVD Kranj. Kovin-
ske dele so odpeljali v delavniško obdelavo, obnovili so ka-
mnite dele in vzidali nove temelje za kamniti robnik. Kot 
sporočajo s kamniške občinske uprave, je v teku še obnova 
spodnjega dela nagrobnika, ki se bo zaradi vremenskih raz-
mer nadaljevala spomladi. A. Se.

Obnavljajo Prašnikarjev grob

Izjemno obilne padavine na 
območju Kamniško-Savinjskih 
Alp so v začetku letošnjega av-
gusta poleg uničujočih poplav 
na območju občine Kamnik 
povzročile tudi izredno veliko 
zemeljskih plazov. Doslej je 
bilo evidentiranih več kot 250 
večjih ali manjših plazov.  
Zaradi izjemnega števila pla-

zov je bila obravnava strokov-
ne ekipe geologov in geome-
hanikov določena tako, da so 
prednostno obravnavali plazo-
ve na območjih, s katerih so se 
morali prebivalci zaradi nevar-
nosti plazenja izseliti iz svojih 
hiš, sledila pa so območja, kjer 
plazovi neposredno ogrožajo 
stanovanjsko ali cestno oziro-
ma komunalno infrastrukturo. 
Že v avgustu je bila ustanov-
ljena posebna občinska komi-
sija, katere naloga je bila, da 
kritična območja, med katera 
so bili uvrščeni Laniše, Župa-
nje Njive, Košiše, Krivčevo, Go-
dič in Bistričica, strokovno pre-
gleda in predlaga nadaljnje 
ukrepe, s ciljem, da se že v 
prvi, intervencijski fazi uredijo 
oziroma sanirajo določeni pla-
zovi in usadi.  

Zahvaljujoč proaktivnemu de-
lovanju pristojnih služb (Civil-
ne zaščite in občinske uprave) 
je tako tik pred zaključkom sa-
nacija plazu na Županjih Nji-
vah. Pomemben napredek je 
dosežen tudi na plazovih v Go-
diču, saj je v teku podpis po-
godbe z izvajalci sanacije, v 
pripravi pa sta tudi razpisa za 
ureditev plazu v Podstudencu 
in Zagorici nad Kamnikom, v 
pregled in recenzijo je poslan 
projekt za sanacije plazov na 
Košišah in v Lanišah. 
Svetniki liste Mateja Slaparja 
smo ponosni na vse člane eki-
pe, vključno s poveljnikom Ci-
vilne zaščite, ki tudi v jesensko-
-zimskem času zavzeto iščejo 
rešitve, da bi se evakuirani ob-
čani lahko čim prej vrnili v svo-
je domove, zato bomo še nap-

rej podpirali  delovanje 
tehnične pisarne in predno-
stno izvajanje postopkov, ki so 
nujni za začetek sanacije posa-
meznih plazov. 
Ob izkazanem usklajenem de-
lovanju vseh deležnikov, ki v 
naši občini zagotavljajo pomoč 
ob naravnih nesrečah, zaupa-
mo, da bodo ti tudi v prihajajo-
čem letu 2024 poskrbeli za zaš-
čito občank in občanov ob 
morebitnih naravnih nesrečah. 
Seveda pa si vsi želimo, da bi 
leto minilo brez njih. Srečno 
2024!

Mag. Ema Rode, svetnica 
Liste Mateja Slaparja

SANACIJE ZEMELJSKIH PLAZOV

OBČINA KAMNIK VLAGA  
V PRIHODNOST

Staro leto se izteka. Običajno 
ob tem času delamo obračun 
iztekajočega se leta in snujemo 
načrte za prihajajoče leto. Obči-
na Kamnik svoje dejavnosti si-
cer načrtuje bolj sistematično 
in dolgoročno, toda kratkoroč-
no so njeni načrti najbolj razvi-
dni iz vsakoletnega proračuna. 
V svetniški skupini NSi Kamnik 
zato predlog vsakoletnega pro-
računa vedno skrbno preučimo 
in pretehtamo, preden ga 
podpremo. In tako je bilo tudi s 
proračunom za prihodnje leto.
Proračun Občine Kamnik za 
leto 2024 je v tem oziru vseka-
kor zanimiv. V njem so namreč 
zagotovljena sredstva za pro-
jekt ELENA, v okviru katerega 
bo občina izvedla energetsko 
sanacijo prostorov Knjižnice 
Franceta Balantiča Kamnik, 
Glasbene šole Kamnik, enote 
Tinkara Vrtca Antona Medveda 
Kamnik, objekta na letnem ko-
pališču Pod Skalco in gostišča 
na Starem gradu. Vse te zgrad-
be so namreč nastale pred več 
desetletji, zato so energetsko 
potratne v smislu ogrevanja in 
hlajenja, kar prinaša tudi toliko 
večje stroške za energijo, kar 

pomeni, da je z več stroški na 
voljo manj proračunskih 
sredstev za razvoj naše občine. 
Izvedba sodobne izolacije fa-
sadnega ovoja in strešine, vgra-
dnja novih oken in vrat z boljši-
mi izolacijskimi lastnostmi, 
učinkovito prezračevanje, ogre-
vanje in hlajenje ter drugi ukre-
pi omogočajo prihranke, zaradi 
katerih se te naložbe v nekaj le-
tih povrnejo, bivalno ugodje pa 
se mora ob tem izboljšati.
Učinkovitejša raba energije pa 
je le ena stran občinske politi-
ke. Druga je namreč samooskr-
bna proizvodnja električne 
energije na nepremičninah v 
lasti Občine Kamnik, kolikor je 
to tehnično mogoče in smisel-
no. Z lastno proizvodnjo elek-
trične energije se stroški naku-
pa še zmanjšajo, presežke 
elektrike pa je mogoče tudi 
prodajati in ustvarjati prihodke. 
Tako je občina letos postavila 
sončno elektrarno na strehi 
kegljišča ob Stadionu prijatelj-
stva v Mekinjah, že pred nekaj 
leti pa smo postavili tudi sončni 
elektrarni na strehah Doma kul-
ture Kamnik in Policijske posta-
je Kamnik. Tudi v proračunu za 
leto 2024 je predvideno vlaga-
nje v energetsko samooskrbo, 
saj občina načrtuje namestitev 
sončne elektrarne na strehi 
Osnovne šole Stranje.
Prihaja torej čas občinskih na-
ložb v prihodnost, in to kam-
niški krščanski demokrati pod-
piramo ter pozdravljamo.

Anton Iskra,  
občinski svetnik NSi Kamnik

Kamnik – V Kamniku zbira-
jo predloge za podelitev ob-
činskih priznanj za leto 
2024. Podeljujejo bronasto, 
srebrno in zlato priznanje 
ter naziv častni občan. Kan-
didate lahko predlagajo po-
samezniki, podjetja, zavodi, 
politične in druge organiza-
cije, društva in drugi su-
bjekti s sedežem na obmo-
čju občine Kamnik. Pisne 
predloge z ustrezno uteme-

ljitvijo je treba nasloviti na: 
Občinski svet Občine Ka-
mnik – Komisija za manda-
tna vprašanja, volitve in 
imenovanja, Glavni trg 24, 
1240 Kamnik, s pripisom: 
»Predlog za podelitev ob-
činskega priznanja za leto 
2024«. Komisija bo obrav-
navala predloge, ki bodo 
najkasneje do 12. januarja 
oddani priporočeno na po-
što ali v vložišču Občine Ka-
mnik oz. z elektronskim 
obrazcem.

Zbirajo predloge za 
občinska priznanja
Aleš Senožetnik

Hrib pri Kamniku – Prejšnji teden so se začela dela za sana-
cijo usada pod javno potjo na območju naselja Hrib pri Ka-
mniku. Na občinski upravi prosijo za razumevanje in str-
pnost v času trajanja del in zapor poti. A. Se. 

Sanacija usada
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Za opravljeni maraton mo-
rajo sodelujoči prebrati dolo-
čeno število knjigo o določe-
ni temi. V posebne izkaznice 
so vsi sodelujoči z veseljem 
zapisovali naslove teh knjig 
in s tem dokazovali, katere 
cilje maratona so dosegali. 
Zdaj smo ta maraton uspeš-
no zaključili.

Na start smo se podali 8. fe-
bruarja. Proga je bila dolga, 
vendar izredno zanimiva. 
Maraton je bil sestavljen iz 
branja knjig na točno dolo-
čene teme, saj smo želeli 
odpreti obzorja tudi v tiste 
knjižne svetove, ki morda 
niso dovolj poznani. Prebi-
rali smo knjige na temo lju-
bezni, vode, Afrike in še 

mnoge druge. Z željo, da 
podpremo avtorje, ki so 
knjigo izdali v samozaložbi, 
smo se lotili tudi teh. Na 
ciljni ravnini smo velikokrat 
morali stopiti iz svojih okvi-
rov, saj smo prijeli v roke 
knjigo, ki ni po našem oku-
su. S tem smo razširili svo-
ja obzorja in se veliko nove-
ga naučili. Branje je za 
duha to, kar je telovadba za 
telo. Čez celo poletje smo 

nabirali bralno kondicijo in 
več kot uspešno 22. oktobra 
zaključili bralni maraton. 
Zahvaljujemo se vsem, ki 
so prispevali za bogate na-
grade. Nagrajencem čestita-
mo in hkrati vse sodelujoče 
vabimo na voden ogled Ka-
mnika, ki bo 21. decembra. 
Vabljeni k sodelovanju tudi 
prihodnje leto.

Aleksandra Hadalin in 
Anja Ramšak

Kamnik – Gradnja poteka od 
sredine avgusta, rok za do-
končanje pa je kratek. »Dela 
bodo predvidoma končana 
spomladi. Pričakujemo, da 
bomo v novih prostorih zače-
li delati z novim šolskim le-
tom,« so pojasnili v Ciriusu.
Objekt v izmeri dobrih tisoč 
kvadratnih metrov uporabne 
površine bo umeščen na 
parkirišče vzhodno od telo-
vadnice in bo z obstoječo 
stavbo Ciriusa povezan s po-
vezovalnim hodnikom v 
prvo nadstropje.
V objektu v dveh etažah bo 
šest novih učilnic, po tri v 
vsakem nadstropju, vsaka 
pa bo imela tudi sobo za po-
čivanje in jih bodo zaradi 
gibljivih notranjih sten lah-
ko povezali v en prostor. V 
vsakem nadstropju bodo sa-
nitarije s previjalnico, v 
objektu bodo tudi soba za 
razgovore, soba za umirja-

nje, senzorna soba, skupni 
prostor s kuhinjo za otroke 
in mladostnike ter čajna ku-
hinja za delavce. Na ravni 
strehi prizidka bodo uredili 
manjšo teraso in tehnični 
prostor, na streho male telo-
vadnice pa bodo postavili 
tudi sončno elektrarno.

Investicija bo stala 3,94 mili-
jona evrov. Od tega bodo 2,8 
milijona evrov črpali iz me-
hanizma za okrevanje in od-
pornost, slab milijon bodo 
dobili z ministrstva za vzgo-
jo in izobraževanje, dobrih 
180 tisoč evrov pa bodo ime-
li lastnih sredstev.

Z novim prizidkom bodo re-
šili prostorsko stisko, saj se 
bodo na ta način sprostili ne-
kateri prostori, ki jih zdaj za-
seda posebni program vzgoje 
in izobraževanja. »V zadnjih 
letih beležimo konstanten 
vpis otrok in mladostnikov. 
Se pa s prostorsko stisko za 
program, za katerega se gra-
dijo prostori, spopadamo že 
zadnjih osem let. Z novimi 
prostori bomo predvsem za-
gotovili dobre pogoje za 
vzgojno-izobraževalno delo 
in do bro počutje tako otrok 
kot zaposlenih,« so nam še 
pojasnili na Cirusu Kamnik.
Ustanova z daljšim imenom 
Center za izobraževanje, re-
habilitacijo in usposabljanje 
Kamnik deluje od leta 1947 
in predstavlja osrednjo dr-
žavno izobraževalno rehabi-
litacijsko ustanovo za gibal-
no ovirane otroke in 
mladostnike in tiste, ki ima-
jo poleg gibalne oviranosti 
še druge posebne potrebe.

Investicija v nove prostore znaša skoraj štiri milijone evrov. / Foto: Cirius Kamnik

Dodatne prostore bodo začeli uporabljati z novim šolskim letom. / Foto: Cirius Kamnik

Aleš Senožetnik

Prizidek, ki ga gradijo ob Ciriusu Kamnik in je potreben zaradi povečevanja števila otrok in 
mladostnikov v posebnem programu vzgoje in izobraževanja, bo končan spomladi.

Prizidek bo dokončan 
spomladi

V letošnjem letu smo se z bralci in bralkami prvič 
podali na posebno bralno potovanje, ki smo mu 
dali ime Bralni maraton za odrasle.

Bralni maraton

Konec leta je čas, da nekoliko za-
dihamo ter opravimo kritični pre-
gled preteklega leta, ki je bilo v 
občini Kamnik polno uspehov ter 
izzivov.
Leto 2023 nam je vsekakor pri-
neslo velik izziv pri spopadanju s 
poplavami. Prebivalci smo poka-
zali ogromno požrtvovalnosti ter 
solidarnosti. Ljudje so jo izkazali s 
trumami prostovoljcev, ki so priš-

le pomagat, solidarni so bili člani 
Civilne zaščite, vojaki, gasilci, re-
ševalci, policisti, javni uslužbenci, 
tudi podjetja, zato so bile posle-
dice poplav in ujme bistveno bolj 
obvladljive. Vsem, ki ste kakor 
koli pomagali, se kot občinska 
svetnica iz srca še enkrat zahva-
ljujem. Lokalna organizacija Civil-
ne zaščite ter hitra intervencija 
vojske prek Ministrstva za obram-
bo pod vodstvom Marjana Šarca 
je zagotovila hitro sanacijo ključ-
ne infrastrukture. Kamničani smo 
zato pomanjkanje vode kljub 
pretrganim cevem čutili zgolj ne-
kaj dni. Seveda pa ne smemo po-
zabiti tudi na druge pomembne 
dogodke. V letošnjem letu bi sko-
raj pozabili, da je bil v naši občini 
tudi živahen kulturni utrip. Po-
sebno odmevna je bila prireditev 
ob 150. obletnici rojstva Jožeta 
Plečnika, ki je potekala tako v Ka-
mniku kot v Ljubljani. Uspešna je 
bila tudi naša občinska uprava s 

svojimi strokovnimi sodelavci, 
zlasti na področju trajnostne mo-
bilnosti. V letošnjem letu je bila 
uradno odprta pomembna kole-
sarska povezava med Kamnikom, 
Mengšem, Trzinom in Ljubljano. 
Naj omenim zgolj uspešno kandi-
daturo za vključitev v program 
Interreg v okviru projekta Po-
pUpUrbanSpaces.
V prihajajočem letu 2024 bomo 
imeli vrsto izzivov. Od interven-
cijskih ukrepov bo treba počasi 
preiti k dolgoročnim načrtom ob-
nove. Ne gre torej le za odpravlja-
nje neposrednih posledic narav-
ne nesreče, ampak tudi za ukrepe 
za obnovo in razvoj prizadetih 
območij v prihodnje. Naši pro-
storski akti niso prilagojeni izzi-
vom podnebnih sprememb. Med 
glavnimi izzivi vidim predvsem 
vprašanje območja nekdanje 
smodnišnice KIK ter izjemno 
poplavno ogroženega območja 
Eco resorta. Urejanje vodotokov 

bo zahtevalo veliko kompromi-
sov in prilagoditev, saj bo rekam 
treba vrniti nekaj prostora. Zago-
toviti bo treba dodatne varne bi-
valne in tudi gospodarske površi-
ne v večjih naseljih naše občine. 
Navkljub novi kolesarski infra-
strukturi ne moremo mimo dej-
stva, da bo večina krajših poti na 
osi Kamnik–Duplica–Šmarca še 
vedno opravljena z avtomobi-
lom, kar niža kakovost bivanja 
vseh prebivalcev. V letu 2024 bo 
svetniška skupina Gibanja Svobo-
da konstruktivno sodelovala pri 
učinkovitejšem načrtovanju 
gradnje infrastrukture, varnih šol-
skih poti in ohranjanju narave.
Ob zaključku želim vsem srečno 
in uspešno leto, ki prihaja! 
Karla Urh, vodja svetniške  
skupine Gibanje svoboda

UTRIP OBČINE KAMNIK

Naj bo leto 2024 
leto pogumnih dejanj, iskrenih  
dogovorov, medsebojnega spoštovanja  
in ustvarjalnega sodelovanja, saj …  
Dobro je tisto, kar združuje.

Vsem privoščimo zdravo 
in srečno leto 2024.

Aleksandra Hadalin in Anja Ramšak / Foto: Andrej Kotnik

Kamnik – Od predvidoma 23. januarja bo v Kamniku znova 
mobilna enota Dora, ki bo približno dva meseca stala pri 
Domu kulture Kamnik. Na presejalno mamografijo bodo 
povabljene ženske iz občine med 50. in 69. letom starosti. 
Prejele bodo pisno vabilo s terminom pregleda. Mamografi-
ja je brezplačna, napotnica ni potrebna. A. Se.

V Kamniku znova mobilna enota Dora
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Vabim vas, da si v praznič-
nem decembru vzamete časa 
tudi za branje. V predbral-
nem obdobju se boste skupaj 
z otroki zabavali ob prebira-
nju slikanic brez besedila, 
kot je npr. Amaliettijeva Ma-
ruška Potepuška ali velika 
kartonka Zimski živžav –ob 
vsakem branju odkrivamo 
nove zgodbe! Čudovitih sli-
kanic za večerno branje je na 
izbiro ogromno, oglejte si 
Rokavičko z ilustracijami 
Hane Stupica, Božič v gozdu 
Helene Kraljič, slikanice Re-
becce Harry, ali Dobrega 

zlobnega volka (J. Bind), 
Sneg (S. Usher), zimske in 
praznične slikanice Christine 
Butler, Palčiča ali Zverjaščka 
Julie Donaldson; slikanice o 
Lanu in Luni: Božična jelka, 
Dan na snegu in druge. Bral-
ci začetniki najprej posežejo 
po slikopisih, kjer odrasli 
bere besedilo, otrok ob njem 
pa bere podobe in tako dejav-
no sodeluje. Dobri primeri 
so npr. slikopisi Urše Krempl 
in slikopisi založbe Grafena-
uer. Nadaljujemo s slikanica-
mi z malo besedila in posto-
poma z branjem daljših 
besedil. Do konca prve triade 
lahko otrok sam tekoče bere 
in se počasi pripravi na nas-
lednji korak: od učenja bra-
nja k branju za učenje in bra-
nju za užitek. Za bralno 
kondicijo so primerne pusto-
lovske zgodbe v serijah z ilu-
stracijami: Brina Brihta, Hej, 
Jaka, zbirka Berem sam, 
Knjigoljub in druge. Potem 
pridejo na vrsto knjige z 
malo ali nič ilustracij: npr. 
Zima v Mumindolu, Ledeni 
zmaj, Groznovilca in divja 
zima, Božični pujs, Sneženi 
mož (M. Morpurgo), Kozja 

pogača. Za bralce 13+, ki z 
lahko berejo že daljša besdi-
la, pa v tem prazničnem in 
zimskem času predlagam 
mladinske romane M. Sedg-
dwicka: Revolver, Moj meč 
spet poje, Krokarščine, zbir-
ko zgodb Zima zima bela, 
Divjina, zgodbe M. Parr: 
Vafljevi srčki, Tonja iz Hu-
dega brega  ... Zanimivih 
knjig je res veliko. In prav je 
tako, saj je pomembno, da 
ima otrok na razpolago veli-
ko različnih knjig. Če ne že 
prej, vsaj šolarja vpišite v 
knjižnico, da dobi svojo iz-
kaznico in samostojno skrbi 
za vračila in izposojo knjig. 
Najnovejši podatki mednaro-
dnega programa primerjanja 
učnih dosežkov učencev 
PISA žal Slovenijo uvrščajo 
na seznam držav z negativ-
nim trendom. Razlogov, ki 
so pripeljali do takšnih re-
zultatov, je zagotovo več, na 
nas pa je, da nekaj v tej sme-
ri spremenimo, izboljšamo. 
Zato – če še nimate najbolj 
pametne kartice v mestu, je 
sedaj čas, da si jo priskrbite. 
Vpišite se v knjižnico, bodite 
zgled in – berite

Sabina Zore

Kamnik – V Galeriji Pogled 
se predstavlja bosanski slikar 
in grafik Admir Ganić, ki 
zadnjih nekaj let živi in 
ustvarja v Sloveniji. Diplo-
mant Akademije likovnih 
umetnosti v Sarajevu, na od-

delku grafike, kjer je končal 
tudi podiplomski študij, je bil 
pred leti zaposlen v Medna-
rodnem grafičnem likovnem 
centru v Ljubljani, trenutno 
pa deluje na ljubljanski Aka-
demiji za likovno umetnost 
in oblikovanje na tamkaj-
šnjem grafičnem oddelku.
Motivni svet nekaj čez deset 
Ganićevih grafik velikega 
formata, ki jih lahko občudu-
jemo v tej odlični galeriji, je 
povezan z umetnikovim 
otroštvom in se nanaša na 
avtorjev spomin na rodne 
kraje. Gledalca že ob prvem 
vtisu iz Kamnika popelje 
drugam, v neki drug prostor 
in tudi čas. »To so arhaična 
mesta in vasi, v katerih nihče 
več ne živi, in v večini grafik 
tako ni človeške figure. Moja 
želja je izraziti predvsem 
neki prostor in čas, ki ga ni 
več, sam pa sem ga še neko-
liko začutil in doživel v času 

odraščanja. Ne gre za neko 
nostalgijo po minulih časih, 
so pa ti prisotni v duhovnem 
smislu,« pojasni Admir Ga-
nić in nadaljuje: »Ostal pa je 
ta materialni okvir, v kate-
rem sem prepoznal posebne 
občutke, ki so zaznamovali 
vse nas iz Bosne. Gre za 

čustvo sevdaha – glasbe, še 
prej pa poezije, ki pripovedu-
jeta o načinu življenja nekoč. 
To želim predstaviti skozi 
svoja dela, pravzaprav posku-
šam skozi ta ambient vizuali-
zirati to čustvo.«
»Kako vizualizirati glasbo, 
kako zarisati čustvo? Admir 
Ganić in njegov cikel Sce-
nografija za sevdah nam do-
kaže prav to – da lahko s črto 
in barvo pričaramo glasbo in 
tudi občutenje, ki nam ga 
glasba vzbudi. Sevdalinka ali 
kratko sevdah je bosanska 
ljudska pesem z značilnim 
glasbenim izrazom, ki v nas 
vzbuja občutenje melanholi-
je, večnega iskanja, hrepene-
nja, žalosti,« ob tokratnih 
razgledih v Pogledu razmi-
šlja kustosinja razstave Saša 
Bučan, ki dodaja: »Subjekt 
dela je večinoma predtekst, 
ki omogoča, da se na belini 
papirja razvija forma. Ta je 

vzeta iz realnega, videnega, 
zapečatenega v spominu na 
čas in okolje, ki je avtorja 
zaznamovalo. Tu so značil-
ne valovite pokrajine, iz ka-
terih vznikajo drobne hiške, 
zidovi in vodnjaki – tu je za-
znati spokojnost časa, ki se 
nam vedno znova vrača kot 

nostalgičnost, hrepenenje 
po nečem izgubljenem.«
Admir Ganić ustvarja v 
kombiniranih grafičnih teh-
nikah globokega tiska s pou-
darkom na akvatinti, upo-
rablja pa tudi dodatne 
tehnike, kot so jedkanica, 
mehka prevleka (vernis 
mou), reservage ... »V prvem 
planu je motiv, ki ga imam v 
mislih, šele potem sledi izbi-
ra grafične tehnike, ki jo 
bom uporabil za posamezno 
zgodbo,« pojasni Ganić, o za 
grafiko relativno velikem 
formatu, ki je značilen za 
njegova dela, pa dodaja: 
»Ker je v meni tudi nekaj sli-
karskega duha, je nekako lo-
gično, da se tudi v grafiki iz-
ražam v večjem formatu. 
Mali format mi ne zadošča, 
da bi v njem lahko povedal 
svojo zgodbo.« Razstava bo 
na ogled do konca januarja 
prihodnje leto.

Igor Kavčič

Admir Ganić v motive grafik prikliče občutenje sevdaha. / Foto: Igor Kavčič

Knjiga je najlepše darilo
V Galeriji Pogled v Kamniku je na ogled razstava grafik Admirja Ganića 
z naslovom Scenografija za sevdah in druge zgodbe. Umetnik v vidno 
spreminja poezijo, glasbo in z njima povezana čustva.

Podobe sevdaha

"Vsaka beseda, vsak pogled, vsako dejanje in vsak nasmeh lahko prinese srečo
drugim ljudem. Vsak trenutek je lahko nov začetek. 

Velika upanja ustvarjajo velike ljudi, 
zato radostno pojdimo naproti novem letu 2024."

Želimo vam blagoslovljene božične praznike 
ter upanja in energije polno prihajajoče leto.

Bralna priporočila iz Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik
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Želimo vam blagoslovljene božične in 
novoletne praznike ter ponosno praznovanje  
dneva samostojnosti in enotnosti.

Novo leto naj zaznamujejo  
zdravje, sreča in zadovoljstvo. 

Vse dobro v letu 2024!

Občinski odbor NSi Kamnik
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Kamnik – Nekako na sredi-
ni adventa smo in dan je 
skoraj dvakrat krajši kot 
noč, k slabšemu počutju pa 
v nižje ležečih krajih pripo-
more tudi megla. Ni čudno 
torej, da se tako zelo veseli-
mo lučk, ki dodatno 
razsvetljujejo mesta in naše 
domove ter napovedujejo 
skorajšnje izboljšanje. Pevci 
Komornega pevskega zbora 
Šutna se tudi veselimo! In 
sicer vsakoletnega srečanja 
s pevskimi prijatelji v cerkvi 
Marijinega brezmadežnega 
spočetja na Šutni. Z njimi 
ne zaznamujemo le Mariji-
nega praznika, ampak tudi 
prijateljstvo ljudi dobre vo-
lje in ustvarjanja pevskih 
harmonij. Tokrat smo se 
družili s Polanskimi dekleti, 
ki so odprle večer. Zapele so 
tri pesmi ob kitarski sprem-
ljavi. Domači zbor se je 
predstavil s tremi Marijini-
mi pesmimi. Da smo lahko 
prisluhnili milozvočnim 
melodijam citer, se lahko 

zahvalimo dekanu oz. do-
mačemu župniku Luku 
Demšarju. Za avtentično 
ljudsko petje so poskrbele 
PriSrčnice z Viča, ki skrbijo, 
da tak način petja ne bo izu-
mrl. Zadnji pa nas je s svo-
jim nastopom počastil Ko-
morni zbor Ave, ki uspešno 
nastopa tako doma kot tudi 
v tujini. Koncert smo tradi-
cionalno zaključili s pesmi-
jo Bodi nam pozdravljena, 

ki obiskovalcev nikoli ne 
pusti ravnodušnih.
Druženje smo nadaljevali ob 
kozarčku rujnega in čaja, s 
slastnimi priboljški in skle-
panjem novih prijateljstev in 
utrjevanjem dosedanjih. 
Pevci Komornega zbora Šu-
tna smo hvaležni tako nasto-
pajočim kot tudi obiskoval-
cem, ki so ta nedeljski večer 
preživeli z nami, in se veseli-
mo novih projektov.

Mihela Gabrovec

Kamnik – Kamniški godbe-
niki so svoj praznični kon-
cert, ki je bil letos v zname-
nju dvojnega jubileja, 
pospremili z Olimpijskimi 
fanfarami skladatelja Johna 

Williamsa. Repertoar je 
vključeval nabor raznolikih 
skladb, ki sta jih začinila 
tudi solista na oboi in tro-
benti. Predstavile so se nji-
hove komorne skupine. Ob-
činstvo je uživalo v izvedbah 
skladb Pihalnega kvarteta na 
temo iz videoigre Super Ma-
rio, trobilnega sestava z ir-
sko melodijo Danny Boy, 
njihovi tolkalci pa so premi-
erno izvedli avtorsko sklad-
bo Kamnolom, pod katero se 
je podpisal njihov dolgoletni 
bobnar Janez Spruk. Drugi 
del večera je bil obogaten s 
serijo znanih melodij klez-
mer, uradni del pa so zaklju-
čili s Cigansko zgodbo. »Se-
veda ni manjkal tudi bis, 
kjer so na svoj račun prišli 
predvsem ljubitelji godbe-
nih koračnic,« je povedal 
Matevž Varšek, predsednik 
društva.
Poleg tradicionalnega kon-
certa so letos pripravili dva 
večja dogodka. Spomladi so s 
pobratenim pihalnim orke-
strom občine Šentjernej, s 

katerimi sodelujejo že več 
kot 30 let, izvedli prvi skupni 
koncert. »Da pa naši poslu-
šalci z obeh koncev Slovenije 
ne bi bili prikrajšani, smo or-
ganizirali kar dva koncerta, 
prvega v Šentjerneju, druge-
ga pa v domačem Kamniku, 

v Domu kulture Kamnik,« je 
dodal Varšek. Drugi večji do-
godek je bilo gostovanje na 
Češkem. V juniju so se na-
mreč udeležili festivala 
Kmochuv Kolin, kjer so sku-
paj z mažoretkami iz 
Društva kamniških mažo-
retk Veronika nastopili na 
Karlovem trgu v središču 
mesta Kolin. Bili pa so tudi v 
sosednji Hrvaški, kjer so 
kamniške barve zastopali na 
festivalu čipk v Lepoglavi.
V skladu s tradicijo so ob 
obletnicah podelili častna 
priznanja in značke članom, 
ki so se v društvu aktivno 
udejstvovali več let. Kot je 
povedal Varšek, je bilo letos 
zaradi sprememb v kategori-
jah in merilih za podeljeva-
nje jubilejnih področnih 
značk Javnega sklada za kul-
turno dejavnost prejemni-
kov nekoliko manj. »Pode-
ljene so bile tri značke, vse v 
častni kategoriji, za več kot 
40-letno udejstvovanje na 
področju ljubiteljske instru-
mentalne glasbe,« je dejal.

Njihovo društvo, ki trenutno 
združuje 56 članov, vsako 
leto sodeluje na več kot 30 
godbenih dogodkih. Po us-
pešno izvedenem novole-
tnem koncertu večina članov 
uživa v zasluženih počitni-
cah, medtem ko upravni od-

bor že usklajuje načrte in 
projekte za prihajajoče leto. 
»V ospredju naših prizade-
vanj bo pridobivanje novih 
članov, predvsem s sodelova-
njem z glasbeno šolo in 
predstavitvijo godbeništva 
med mladimi. Prav tako načr-
tujemo razširitev mreže sode-
lovanja z drugimi društvi, se 
posvečamo izboljšani inven-
turi in digitalizaciji društva 
ter krepitvi naših marketin-
ških in medijskih aktivnosti,« 
je pojasnil Varšek.
Mestna godba Kamnik je 
vedno odprta za nove člane. 
Če ste strasten glasbenik, ki 
uživa v muziciranju in dru-
ženju, ali pa če vam je umet-
nost blizu, vas vabijo, da se 
jim pridružite. Za več infor-
macij se lahko nanje obrnete 
na družbenih omrežjih ali 
pa se preprosto oglasite na 
eni izmed njihovih vaj. Vaje 
potekajo vsak torek in četr-
tek od 20. do 22. ure v njiho-
vih prostorih na naslovu 
Japljeva 2, Kamnik, nad Ka-
varno Veronika.

Maša Likosar

Novoletni koncert Mestne godbe Kamnik z dirigentko Anito Kiralj / Foto: Blaž Plut

Pevsko srečanje  
v šutenski cerkviMestna godba Kamnik letos praznuje kar dva visoka jubileja: 175. obletnico 

prve omembe godbeništva na Kamniškem in 125-letnico Mestnega 
godbeniškega društva. Jubileja so počastili na tradicionalnem novoletnem 
koncertu s slavnostno akademijo v Domu kulture Kamnik.

Novoletni koncert

Koncert v cerkvi Marijinega brezmadežnega spočetja 
na Šutni / Foto: arhiv dogodka

Spoštovani občanke  
in občani,
še nekaj dni nas loči od konca letošnjega 
leta, ki se ga bomo še dolgo spominjali. 
Žal ne le zaradi lepih dogodkov. Narava 
je močno preizkušala naše sposobnosti 
in tudi Kamnik spada med tiste občine, ki 
so utrpele škodo. Treba je bilo ukrepati, 
najprej s hitro intervencijo, nato pa se lo-
titi sanacije. Tako je že do konca oktobra 
Občina Kamnik od države dobila skoraj 
tri milijone evrov povračila intervencij-
skih stroškov, iz predplačil pa 8,2 milijo-
na, skupaj torej 11 milijonov evrov. V zelo 
kratkem času so bile tudi ponovno 
vzpostavljene povezave na državnih ce-
stah. Kot primer naj navedem hitro po-
stavitev začasnega mostu v Stranjah. Dr-
žava in občine se bodo morale prihodnje 
leto skupaj lotiti sanacije brez prestižnih 
bojev, kajti dela bo za vse dovolj. Enako 
kot smo delovali v času intervencije. Na 
tem mestu se še enkrat zahvaljujem 
vsem, ki ste tako ali drugače sodelovali in 
še sodelujete. 
Dovolite mi, da se dotaknem tudi druge 
teme, ki je pomembna tako z vidika mini-
strstva, ki ga vodim, kot Občine Kamnik. 
Vlada je leto 2024 razglasila za Maistrovo 
leto, kar pomeni, da bodo vse leto pote-
kali dogodki, povezani s prvim sloven-
skim generalom. Kamnik kot Maistrov 

rojstni kraj bo imel še posebno po-
membno vlogo, saj bo osrednja proslava 
na dan Rudolfa Maistra v Kamniku. Pri-
pravo proslave je prevzelo Ministrstvo za 
obrambo. 
Vsem želim, da bi vam prihajajoči prazni-
ki prinesli predvsem notranji mir in da bi 
vsaj za hip pozabili na vsakdanje težave. 
Mnogi izmed vas boste praznike prežive-
li na delovnih mestih v skrbi za varnost in 
dobro državljank ter državljanov. Naj 
vam bo dano doživeti vsaj nekaj praznič-
nega vzdušja. Božič nam prinaša mir in 
upanje, ki ju naš svet v teh časih zelo pot-
rebuje. Ponosno praznujmo tudi dan sa-
mostojnosti in enotnosti, saj je Slovenija 
edina domovina, ki jo imamo. V letu, ki 
prihaja, vam želim predvsem zdravje, za-
dovoljstvo in uspehe na vseh področjih, 
ki se jih boste lotevali. Srečno! 

Marjan Šarec, minister za obrambo

Vsem bralkam in bralcem voščim vesele ter  
mirne božične in novoletne praznike ter vam čestitam  

ob dnevu samostojnosti in enotnosti.  
V novem letu vam želim veliko zdravja, zadovoljstva,  
delovnih uspehov ter osebne sreče. Vse dobro v 2024!

Drage Kamničanke, dragi Kamničani.

Želimo vam blagoslovljene božične 
praznike. Ponosno obeležimo dan 
samostojnosti in enotnosti ter 
vstopimo v leto 2024 z obiljem sreče, 
zdravja in osebnega zadovoljstva.

OBČINSKI ODBOR SDS KAMNIK

GRADIMO
SLOVENIJO
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Želimo Vam mirne in spokojne
božično-novoletne praznike

in veliko uspeha na osebnem in poklicnem področju v letu 2024

Letošnja sredstva za nakup poslovnih daril smo namenili humanitarnim 
organizacijam, ki so med drugimi odigrale pomembno vlogo pri 

odpravljanju posledic avgustovskih poplav

Združenje Slovenska filantropija, Rdeči križ Slovenije, Slovenska karitas

Brezje nad Kamnikom – 
Brezjani smo bili tako zelo 
pridni celo leto in zato zaslu-
ženo dočakali njegov prihod. 
Ker tak dogodek ni kar tako 
in ker kar tako tudi nismo 
mi, že več kot desetletje v ta 
namen pripravimo gledali-
ško predstavo v izvedbi do-
mačega Gledališče z razgle-
dom – tokrat je to bila Zvez-
dica Zaspanka. V glavni vlo-
gi se je odlično znašla Slavi 
Podbelšek Pavlič; z njo pa so 
na oder stopili še Lucija Ga-
brovec v vlogi Kometa Repa-
tca, Lovro Hočevar kot ulični 
glasbenik, Tjaša Us Pod-
bevšek kot Ognjeni mož in 
zvezdica, Miša Arko v vlogi 
Zvezdogleda, Teo Lužar kot 
Ceferin, Anže Burja kot Bo-
ter Mesec ter zvezdice Ema 
Šobič, Neža Pavli, Mihela 
Gabrovec in Ana Pavlič 
(slednja je na oder stopila 
prvič) – bravo, Anči! Da se 
nas je dobro videlo in slišalo, 
sta poskrbela Sandi Belec in 
Igor Sršen. Nasploh glavna 

(režiserka, palačinkopekinja 
in organizatorka) – »capo di 
banda« torej – pa je (tako kot 
vsako leto) Bojana Lužar.
Tudi sicer je za delo, tako ali 
drugače, poprijelo še kar ne-
kaj vaščanov in samo na ta 
način lahko prireditev uspe 
tako, kot uspeva nam. 
Miklavževanje je bila prva 
zaresna prireditev našega 

društva in najbolj odmevna 
ostaja še dandanes. Zaradi 
energije, zaradi iskric v očeh 
obiskovalcev, tistih na odru 
in tistih, ki jih obiskovalec 
niti ne opazi, pa so vseeno 
enako pomembni in potreb-
ni (v zaodrju, pred in po 
predstavi). Zelo smo hvalež-
ni za lepe misli, objeme, sti-
ske rok in dobro energijo.

Če je včasih veljalo, da je Miklavža pravzaprav nemogoče videti, je dandanes 
dosti drugače; skrivnostni dobri mož sem in tja pride tudi na obisk.

Miklavževanje na Brezjah

Mihela Gabrovec

Tudi Brezjane je obiskal Miklavž. / Foto: arhiv dogodka

Loke – Se nas še spomnite? 
Vsako dan od ponedeljka do 
petka se odrasli z motnjami 
v duševnem razvoju iz obči-
ne Kamnik že zgodaj zjutraj 
zberemo v Varstveno-delov-
nem centru v Lokah v Tu-
hinjski dolini.

V delavnicah skupaj z men-
torji opravljamo različna 
dela za naše kooperante, iz-
delujemo pa tudi čudovite 
izdelke lastnega programa, 
po katerih v prednovole-
tnem času ljudje radi pose-
žejo in z njimi obdarijo svo-
je najdražje.
Smo delavni, vztrajni in na-
tančni, znamo pa se tudi po-
veseliti s plesom in pesmijo 

ob različnih praznovanjih, 
športnih uspehih, druže-
njih, včasih pa se k nam 
prikradeta smeh in dobra 
volja kar tako, ob spoznanju, 
da je življenje kljub težavam 
vendarle lepo.
Še posebno čaroben in poln 
tihega pričakovanja je mesec 
december, mesec, ko nas 

obišče kateri od treh dobrih 
mož. Že v pozni jeseni opa-
zujemo nebo, in kadar zaža-
ri v rdečih odtenkih, se glas-
no spominjamo besed naši 
babic in mam: Aha, Miklavž 
piškote peče. V srcu se za hi-
pec oglasi strah, ali nas bo 
letos obiskal, smo bili dovolj 
pridni ...
Seveda nas je obiskal. Pono-
či je v našem VDC-ju pustil 

darila za prav vsakega od 
nas. Čeprav smo odrasli, 
smo ohranili delček otroške-
ga veselja ob odvijanju in ob-
čudovanju darilc, hvaležni, 
da Miklavž, prvi od dobrih 
decembrskih mož, ni poza-
bil na nas.
Naj ob koncu sežem po be-
sedah občinskega svetnika 

Toneta Iskre, ki je skupaj s 
sponzorji Miklavžu ponu-
dil roko dobrodelnosti: 
»Prijazno in strpno, z veli-
ko mero topline si stopimo 
nasproti. Pozabimo na 
skrbi in se osredotočimo 
na tisto, kar nas veseli. Z 
malo volje in veselja bodo 
naši dnevi lepši. Ne poza-
bimo, da nas drugačnost 
bogati!«

Seveda nas je obiskal. Ponoči je v našem VDC-ju pustil darila za prav 
vsakega od nas. Čeprav smo odrasli, smo ohranili delček otroškega veselja 
ob odvijanju in občudovanju darilc.

Obisk dobrega moža

Irena Bizjak

Miklavž je z darili razveselil tudi varovance Sožitja. / Foto: Društvo Sožitje Kamnik

Godič – Krajevna skupnost 
Godič pripravlja v četrtek, 
28. decembra, ob 18. uri sre-
čanje krajanov v prenovlje-

nih spodnjih prostorih kra-
jevnega doma. Za zabavo bo 
poskrbelo Gledališče z 
razgledom z Brezij nad Ka-
mnikom s predstavo Zvezdi-
ca Zaspanka, ki je primerna 

za vse generacije. Na druže-
nje so vabljeni vsi krajani, 
prav tako pa tudi občani iz 
okoliških krajev. Ob tej pri-
ložnosti bodo predstavljene 
tudi prihajajoče dejavnosti.

Srečanje krajanov KS Godič
Maša Likosar
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Sv. Ana – Člani Turističnega 
društva Tuhinjska dolina 
smo 2. decembra imeli stro-
kovno ekskurzijo, ki jo je or-
ganizirala naša prizadevna 
članica Dragica Jagodic. Obi-
skali smo občino Sv. Ana v 
Slovenskih goricah. Občina 
je po številu prebivalcev pre-
cej majhna, saj jih šteje le 
159. Leži na nadmorski višini 
349 metrov. Najprej smo se 
ustavili na izletniški kmetiji 
odprtih vrat Šenveter. Tam 
smo bili deležni prisrčnega 
sprejema, gospodinja pa 
nam je predstavila osnovne 
podatke kmetije. Razpolaga-
jo z 12 hektarji lastnih obde-
lovalnih površin, od tega 
imajo 1,5 hektarja vinogra-
dov. Na kmetiji sta intenziv-
no zaposlena gospodar in go-
spodinja, hči in zet pa poma-
gata popoldne. Gostijo manj-
še in večje izletniške skupine 
ter organizirajo pogostitve.

Po prisrčni dobrodošlici na 
kmetiji smo obiskali nove 
prostore Občine Sv. Ana, 
kjer nam je vodič izčrpno 
predstavil osnovne podatke o 
njej. Občina ima velik poten-
cial za razvoj turizma. Ogle-
dali smo si tudi spominsko 
zdravniško sobo dr. Romana 
Lesnike. Znameniti doktor 
medicine je ena najznameni-

tejših osebnosti. Pred nekaj 
leti so mu v spomin odprli 
spominsko sobo, kjer je na 
ogled medicinska oprema iz 
njegove ambulante v Mozir-
ju. Po ogledu smo se odpra-
vili na ekološko in učno kme-
tijo Pri Fridi. Kmetija 
razpolaga s 6,5 hektarja ob-
delovalnih površin. Na njej 
sta dejavna mož in žena. 
Glavna dejavnost domačije je 
reja drobnice in pridelava 
volne ter lana. Njihova glav-
na prednost je, da predeluje-
jo volno na tradicionalen na-
čin. Ovce strižejo ročno, 
volno pa barvajo z naravnimi 
barvili. Njihov postopek pre-
delave volne je polstenje oz. 
filcanje. Na ta način delajo 

lične klobuke, brezrokavnike 
in copate. Organizirajo ogle-
de in učne delavnice za raz-
lične skupine in šole. Po 
izčrpni predstavitvi njihove 
kmetije smo bili deležni pra-
ve tavrharske južine.
Po prisrčnem slovesu s kme-
tije smo imeli voden ogled 
cerkve sv. Ane. Cerkev je ba-
ročnega stila in je zelo lepo 
obnovljena. Ima prekrasen 
pozlačen baročni oltar, ob-
navljajo pa tudi orgle. Po 
ogledu smo se vrnili na iz-
letniško kmetijo Šenveter, 
kjer smo imeli kosilo. Malo 
po peti uri popoldne smo 
obogateni z izvrstnimi vtisi 
(ponagajalo nam je le vre-
me) krenili nazaj domov.

Drago Sopčič

Člani društva na ekskurziji / Foto: arhiv društva

Stranje – December je čas, ko 
pregledamo dogodke leta, ki 
se izteka, in z veseljem, malo 
tudi s strahom, pričakujemo 
novo leto. Letošnje leto je bilo 
polno izzivov tudi za vse za-
poslene na Osnovni šoli Stra-
nje, predvsem pa za naše 
učence in njihove starše.
Da bi s hvaležnostjo in upa-
njem stopali po poti naprej, 
smo učenci in učitelji na za-
četku decembra pripravili 
novoletno tržnico s kultur-

nim programom, kamor 
smo povabili starše, sorodni-
ke in okoličane. V kultur-
nem programu so učenci 
matične in podružnične šole 
zbranim pričarali decembr-
sko vzdušje. Po uradnem 
delu pa so bili vsi obiskoval-
ci povabljeni k oddaji prosto-
voljnih prispevkov v zameno 

za novoletne izdelke, ki so 
jih izdelali učenci. Tako smo 
s pomočjo vseh zbrali 

3683,56 evra. Denar je v ce-
loti namenjen šolskemu 
skladu Osnovne šole Stra-

nje. S temi sredstvi bomo 
omogočili nadstandardni 
program ter pomagali učen-
cem in njihovim družinam, 
ki so se znašli v stiski. Hvala 
vsem za donacije!
Vsi učenci in zaposleni na 
Osnovni šoli Stranje vam že-
limo mirno, radostno in us-
pešno novo leto.

Nina Klisarič
Člani Turističnega društva Tuhinjska dolina smo v začetku decembra obiskali občino Sveta Ana v 
Slovenskih goricah.

Na obisku v 
Slovenskih goricah Na novoletni tržnici na Osnovni šoli Stranje so 

učenci in starši zbirali prispevke za šolski sklad.

Dobrodelni ob 
zaključku leta

Učenci so obiskovalcem pričarali praznično vzdušje.  
/ Foto: Edvard Pogačnik

GP BRLEC D.O.O.,  
PRIHOVA 95, NAZARJE

SLUŠNI APARATI
TEST SLUHA
HITRI SERVIS
SVETOVANJE

R E Z E R V I R A J T E  V A Š
B R E Z P L AČ N I  T E R M I N

040 724 330

Novo! v Kamniku

Ogledali smo si tudi zdravniško sobo dr. 
Romana Lesnike. Znameniti doktor medicine je 
za občino ena najznamenitejših osebnosti. Pred 
nekaj leti so mu v spomin odprli spominsko 
sobo, kjer je na ogled medicinska oprema iz 
njegove ambulante v Mozirju.

Zbrali so 3683,56 evra. 
Denar je v celoti 
namenjen Šolskemu 
skladu Osnovne šole 
Stranje.

K.
G

. d
.o

.o
., 

G
la

vn
i t

rg
  2

1,
 K

am
ni

k



Šport

10   petek, 22. decembra 2023   

Jubilejni Miklavžev tek

Sv. Miklavž na Gori – Nekaj-
letni premor ni vzel tekmo-
valnega naboja Miklavževe-
mu teku, ki se je v organiza-
ciji ŠD Šmartno in ob pomo-
či TD Gora vrnil v svoji dvaj-
seti izvedbi in na start daljše, 
5,3-kilometrske razdalje pri-
vabil blizu štiristo tekmoval-
cev, številna pa je bila tudi 
udeležba med mladimi, ki 
so se pomerili na krajši, 
1,4-kilometrski razdalji.

Zmago je slavil Timotej Be-
čan, član kamniškega KGT 
Papež, pred Primožem Po-
rento in Matejem Letojnem. 
V ženski konkurenci je bila 
najhitrejša Ana Novak iz TK 

Šmarnogorska naveza, drugo 
mesto je osvojila njena klub-
ska kolegica Sara Bilban, tre-
tja pa je bila Anja Zima.
Na dolgi progi so nastopili 
tudi nekateri drugi tekmo-
valci kamniškega kluba gor-
skih tekačev. Deseti je bil 
Gašper Bregar, sledili so še: 
13. David Vogrin, 14. Aljaž 

Božič, 16. Nejc Uršič, 19. 
Domen Vogrin, 26. Mirko 
Janjatovič, 33. Marko Spruk, 
40. Franci Teraž, 67. Aleš 
Prelovšek.
Kot veleva tradicija priljub-
ljenega teka v Tuhinjski do-
lini, je tekmovalce in gledal-
ce obiskal tudi Miklavž s 
svojim spremstvom. Tek si-

cer šteje za pokal Občine Ka-
mnik in tekaško serijo Go-
renjska, moj planet.
Vodja organizacije teka je bil 
od prve do predzadnje, 19. 
izvedbe Tomo Petek, pri or-
ganizaciji pa je pomagal tudi 
letos, ko je vajeti prevzel 
mlajši rod na čelu z Mati-
cem Hribarjem.

Aleš Senožetnik

Pomerili so se tudi najmlajši tekači. / Foto: KGT Papež

Kamnik – Triatlonska zveza 
Slovenije je ob zaključku se-
zone podelila priznanja naj-
boljšim klubom in posame-
znikom. TK Trisport Lelosi 
je postal najuspešnejši tria-
tlonski klub v Sloveniji. Po-
leg tega je priznanje za naju-
spešnejšo »elite« triatlonko 
pripadlo naši Tjaši Vrtačič, 
kot tudi priznanje za naju-
spešnejšo »age group« tria-

tlonko Moniki Peterka. Po-
deljena je bila še obilica po-
sameznih priznanj v vseh 
kategorijah, tako najmlajšim 
članov Šole triatlona Tris-
port Lelosi, ki so se borili za 
priznanja mladi triatlonček, 
kot tudi odraslim na triatlo-
nih in duatlonih po Sloveni-
ji in tudi tekmah v sosednjih 
državah v okviru triatlonske-
ga pokala Alpe-Adria.
Super triatlonček: Ana Vuč-
ko, Šimen Simeunovič, 

Nace Simeunovič, Frane 
Bradeško, Klara Orehek, 
Matic Orehek, Nik Sušnik, 
Urban Urh; izkušeni tria-
tlonček: Bine Novak, Tinka-
ra Novak, David Petek; tria-
tlonček začetnik: Nejc 
Pančur, David Perše, Patrik 
Perše, Tim Zamljen, Frida 
Peterca Švigelj, Aljaž Petek.
Duatlonski pokal: zlato: Jan 
Lipovšek, Monika Peterka, 
Tanja Kompan, Jana Pilih, 
Marko Hren; srebro: Tomaž 

Pilih; bron: Maks Černelič, 
Bine Flajnik, Vita Pilih, Bo-
rut Resnik.
Triatlonski pokal: zlato: Da-
naja Alauf, Tanja Kompan, 
Jana Pilih, Tomaž Pilih, Zlat-
ko Kompan, Zvezdan Martič; 
srebro: Žiga Korošec, Jan Li-
povšek, Monika Peterka, Bar-
bara Škerget, Borut Resnik, 
Tjaša Žnidar, Bojan Knap; 
bron: Matija Slapničar, Anže 
Dežman, Tjaša Vrtačič, Bo-
štjan Pohlen.

Miro Kregar

Ljubljana – V soboto, 9. decembra, je v bazenu v ljubljan-
skem Tivoliju na 25-metrski razdalji potekal 2. Razvojni po-
kal in Mišov memorial 2023. Nastopilo je 477 tekmovalcev 
iz 22 plavalnih klubov. Plavalni klub Calcit Kamnik je zasto-
palo 17 plavalk in plavalcev pod budnim očesom trenerke 
Lare Seretin in trenerja Emila Tahirovića. Nastopili so: Kaja 
Hočevar, Neža Hren, Taja Klemen, Teja Klemen, Anabella 
Lipovšek, Anna Losieva, Tita Šenk, Tymur Beshlyk, Irenej 
Bizant, Gal Jeran, Urban Klemenc, Žiga Kugler, Peter Lacko-
vič, Lan Mojsilović, Matjaž Žan Orešnik, Maj Prosen in Jaka 
Serko. Za Plavalni klub Calcit Kamnik je v svoji kategoriji na 
zmagovalni oder stopila Neža Hren, in sicer za prvo mesto 
na 50 metrov prsno in drugo mesto na 200 metrov prosto. 
Tudi vsi drugi so se odlično odrezali, saj so odplavali veliko 
osebnih rekordov in tudi norm za državno prvenstvo. Tek-
ma je bila namenjena dečkom in deklicam, ml. dečkom in 
ml. deklicam ter cicibanom. Tako je marsikateri mladi plava-
lec prvič stopil na štartni kamen in dosegel svoj najboljši čas 
in s tem okusil čar plavalnega tekmovanja. In doseženi čas 
bo z vsakim naslednjim skokom želel doseči oziroma še 
preseči. M. S.

Plavalci na Mišovem memorialu

Mladi kamniški plavalci na Mišovem memorialu / Foto: PK Kamnik

Najboljši klub v Sloveniji

Miklavžev tek je letos praznoval dvajseto izvedbo in znova pričaral odlično tekaško vzdušje. 
Najhitrejši je bil Timotej Bečan (KGT Papež), med ženskami pa Ana Novak.

N A J  B O  V A Š A  Z G O D B A  L E T A  2 0 2 4 
P O L N A  O S R E D O T O Č E N O S T I , 
P O Z O R N O S T I  I N  R A Z U M E V A N J A .

DRUŠTVO 
UPOKOJENCEV 
KAMNIK 
DRUŠTVO UPOKOJENCEV KAMNIK  
ŽELI VSEM OBČANOM IN OBČANKAM 
LEPE, TOPLE BOŽIČNE PRAZNIKE, 
OB PREHODU V NOVO LETO 2024  
PA OBILO ZDRAVJA, VESELJA  
IN MEDSEBOJNEGA 
RAZUMEVANJA. SREČNO!

Kolektiv Knjižnice Franceta 
Balanti a Kamnik vam želi, da bi 
bile vaše zgodbe vesele in dobre.

Fo
to:

 D
aš

a K
eb

er

Srečno 2024

HOMAR D.O.O., TOMŠIČEVA UL. 17, KAMNIK

M
er

ry
 C

hr
is
tm

a
s

&
 H

a
p
p
y 

N
ew

 Y
ea

r

M
er

ry
 C

hr
is
tm

a
s

&
 H

a
p
p
y 

N
ew

 Y
ea

r

M
er
ry
 C
hr
is
tm
a
s

&
 H
a
p
p
y 
N
ew
 Y
ea
r

M
er
ry
 C
hr
is
tm
a
s

&
 H
a
p
p
y 
N
ew
 Y
ea
r

 

H
O

M
AR

 D
.O

.O
.,

 T
O

M
Š

IČ
E

VA
 U

L.
 1

7
, 

K
AM

N
IK

M
er

ry
 C

hr
is
tm

a
s

&
 H

a
p
p
y 

N
ew

 Y
ea

r

M
er

ry
 C

hr
is
tm

a
s

&
 H

a
p
p
y 

N
ew

 Y
ea

r

M
er
ry
 C
hr
is
tm
a
s

&
 H
a
p
p
y 
N
ew
 Y
ea
r

M
er
ry
 C
hr
is
tm
a
s

&
 H
a
p
p
y 
N
ew
 Y
ea
r

H
O

M
AR

 D
.O

.O
.,

 T
O

M
Š

IČ
E

VA
 U

L.
 1

7
, 

K
AM

N
IK

Tomšičeva 17, Kamnik, telefon: 01 839 18 88
Hvala za vaše zaupanje in se priporočamo tudi v prihodnje. 

Lepe božične praznike  

Po ugodnih cenah nudimo: VSE ZA KOLINE – 
PVC-posode, kolofonija, špile, veliki lonci, PVC-prti za 
mize, posoda, gospodinjski aparati, VSE ZA ŠIVANJE: 

šivanke, sukanci, elastike; POHODNE DEREZE, 
NOVOLETNI PROGRAM: smrekice, okraski, lučke, jaslice, 
pastirčki ...; žalne sveče in nagrobni aranžmaji, porcelan, 

steklo, suho cvetje, ARANŽIRANA DARILA, DARILNI BONI 
in še in še ... Česar nimamo, za vas lahko naročimo.

Obiščite nas od 7. do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure!

Po ugodnih cenah nudimo: VSE ZA KOLINE –
PVC-posode, kolofonija, špile, veliki lonci, PVC-prti za
mize, posoda, gospodinjski aparati, VSE ZA ŠIVANJE:

šivanke, sukanci, elastike; POHODNE DEREZE,
NOVOLETNI PROGRAM: smrekice, okraski, lučke, jaslice,
pastirčki ...;  sveče in žalni paketi, porcelan, steklo, suho 
cvetje, ARANŽIRANA DARILA, DARILNI BONI in še in še ... 

Česar nimamo, za vas lahko naročimo.
Obiščite nas od 7. do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure!

Tomšičeva 17, Kamnik, telefon: 01 839 18 88
Hvala za vaše zaupanje in se priporočamo tudi v prihodnje.

Lepe božične praznike  
in srečno 2024!

Vodja organizacije 
teka je bil od prve do 
predzadnje, 19. 
izvedbe Tomo Petek, 
pri organizaciji pa je 
pomagal tudi letos, ko 
je vajeti prevzel mlajši 
rod na čelu z Maticem 
Hribarjem.
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Kamnik – Tekmovanje je 
skupaj z Boksarsko zvezo 
Slovenije organiziral kam-
niški Boksarski klub Hayat. 
Nastopilo je kar 108 borcev v 
54 parih. Dvorana je odme-
vala od navdušenja gledal-
cev, ki so jo napolnili že ob 
odprtju, polna pa je ostala 
vse do podelitve pokalov. 
Vzdušje je bilo nalezljivo.
Vrhunske borbe so se vrstile 
od mlajših kategorij pionirjev 
pa vse do članov, ustvarjajoč 
napetost, ki je bila skoraj 
otipljiva. Na koncu je ob poku 
konfetov prišel trenutek za 
podelitev najprestižnejših na-
grad. Prvi so bili nagrajeni 
najboljši klubi na 4. Pokalu 
Kamnika v boksu, sledila pa 
je razglasitev najboljših v 
skupnem seštevku slovenske 
boksarske lige 2023.
Boksarski klub Hayat Ka-
mnik se je pred domačim 
občinstvom izkazal z izjem-
nimi rezultati, saj je v ring 
stopilo kar sedem tekmoval-
cev kluba. Kar pet jih je sto-
pilo na najvišjo stopničko in 
osvojilo prvo mesto v svojih 
kategorijah.
Največji aplavz je požel 
Kamničan Aljaž Resnik, ki 
je kot prvi nastopajoči v eli-

tni kategoriji do 71 kg pre-
magal nasprotnika in na 
svojem prvem tekmovanju 
pokazal, da je pred njim še 
uspešna boksarska kariera. 
Prav tako so Oussifi Ali v ka-
tegoriji elite do 67 kg, Zak-
har Kohlodov med pionirji 
do 40 kg, Stepan Kohlodov v 
kategoriji schoolboys do 46 
kg ter Lara Loboda med de-
kleti junior do 57 kg zasluže-
no prejeli zlato medaljo. Fi-
lip Pisek in Urh Vravnik sta 
prav tako boksala odlično in 
zasedla drugo mesto v kate-
goriji junior do 60 kg ter do-
polnila izjemen uspeh svoje-
ga kluba.
Ekipno so tekmovalci Bo-
ksarskega kluba Hayat za-

sedli drugo mesto na tem 
prestižnem tekmovanju, za 
kar so prejeli pokal. Prvo 
mesto na 4. Pokalu Kamni-
ka v boksu je osvojil Železni-
čarski boksarski klub Mari-
bor, Boksarski klub Hayat in 
Boks klub Intercom Celje 
sta si delila drugo mesto, 
tretje mesto pa je dosegel 
Double B Gym.
Vrhunec pa je bila razglasi-
tev najboljših v slovenski 
boksarski ligi 2023, kjer je 
Boksarski klub Knockout 
Ljubljana osvojil prvo mes-
to, sledila pa sta Železni-
čarski boksarski klub Mari-
bor na drugem mestu ter 
Boks klub Ring Ptuj na 
tretjem.

V začetku decembra je bilo v športni dvorani Osnovne šole Toma Brejca 
zelo vroče. V njej je namreč potekalo največje tekmovanje v zgodovini 
slovenskih pokalov – četrti Pokal Kamnika v boksu, ki je bil hkrati tudi 
finale slovenske boksarske lige 2023.

Katarina Kumer

Kamnik – Pred jutrišnjim 
derbijem v Ljubljani so varo-
vanci Mladena Kašića še 
vedno na prvem mestu. 
Imajo točko več od Ljubljan-
čanov, ki so v zadnjem času 
dvignili raven svoje igre, kar 
potrjujejo predvsem z nasto-
pi v ligi prvakov, čeprav v 
njej še niso okusili slasti 
zmage. V svoji ekipi nimajo 
večjih težav, zato pa je dru-
gače v vrstah Calcita Vol-
leyja. Pred dnevi je bilo do-
končno potrjeno, da je Črto-
mir Bošnjak zaradi poškod-
be kolena že končal letošnjo 
sezono.
»Januarja odhajam na ope-
racijo in upam, da se bom 
do začetka priprav na pri-
hodnjo sezono že lahko vrnil 
v ekipo. Do takrat bomo naj-
večji navijač soigralcev,« je 
po zmagi nad ekipo Alpa-
cem Kanal minulo soboto 
dejal nesrečni Bošnjak.
Že tako pa vemo, da je po 
zmagi nad ACH Volleyjem v 
prvi letošnji medsebojni tek-
mi samovoljno klub zapustil 
Nik Mujanović, ki je, čeprav 
ima s Kamničani veljavno 
pogodbo, odšel v Monzo.
»Dobro je, da smo imeli 
pred tekmo z Ljubljančani 
na drugi strani mreže razpo-
loženega nasprotnika. Na ta 
način smo videli, čemu se 
bomo morali še posvetiti, ve-
seli pa me, da so bili fantje, 
ko so se nizi odločali, zbrani 
in osredotočeni na igro. Vse-
kakor bomo naredili vse, da 
se od leta 2023 poslovimo z 
zmago,« pred gostovanjem v 
Ljubljani obljublja Mladen 
Kašić, trener kamniških od-
bojkarjev.
Brez prave konkurence so 
redni del državnega prven-
stva končale varovanke Bru-
na Najdiča, ki so zadnji dve 
tekmi odigrale le z osmimi 

igralkami. Po zadnjem go-
stovanju v ligi prvakov v Lo-
džu sta zboleli izkušeni An-
djelka Radišković in Sara 
Hutinski, vendar so Kamni-
čanke tudi brez njune po-
moči v gosteh brez večjih te-
žav premagale SIP Šempeter 
in nato doma še Formis. 
Modro skupino, v kateri bo 
šest najboljših ekip rednega 
dela prvenstva, bodo začele s 
prvega mesta.
»Stanje v ekipi, kar se bolez-
ni in poškodb tiče, ni dobro, 
vendar so si dekleta s pristo-
pom tako v Šempetru kot 
doma naredila lahki tekmi. 
Od prve točke naprej so igra-
la maksimalno zbrano, tudi 

kašna napaka, ki se je zgodi-
la, ni bila problematična. 
Glave so bile na pravem 
mestu, to pa se je potem 
poznalo tudi na rezultatu. 
Upam, da bomo to krizno 
obdobje čim uspešneje preb-
rodili, vsi skupaj pa že ko-
maj čakamo, da se vrneta 
Andjelka in Sara, da bomo 
spet v polni zasedbi. Dekle-
tom pa še enkrat vse čestitke 
za prikazano igro in odnos, 
ki ga imajo do kluba,« je 
pred jutrišnjo prvo tekmo v 

modri skupini, v kateri bodo 
doma igrale z Luko Koprom 
(17.30) svoje varovanke po-
hvalil Najdič.
Vse pohvale si zaslužijo tudi 
odbojkarice druge članske 
ekipe Calcita Volleyja, ki so 
osvojile prvo mesto v 1. B 
DOL za ženske, in to z veli-
ko prednostjo pred Krimom. 
Kamniške princeske bodo 
pod vodstvom Tjaše Gadža 
sezono nadaljevale v zeleni 
skupini, v kateri bodo še 
ATK Grosuplje iz 1. A DOL 
za ženske ter Krim, Šentvid 
in Braslovče iz 1. B DOL za 
ženske. Ali bodo v zeleni 
skupini igrali tudi odbojkar-
ji druge kamniške moške 

ekipe, ki jo vodi Gašper Ri-
bič, bo znano šele jutri. Tre-
nutno je peta, da pa bi se 
uvrstili v zeleno skupino, v 
kateri bodo igrale ekipe od 
prvega do četrtega mesta v 1. 
B DOL za moške ter sedmo- 
in osmouvrščeni ekipi iz 1. A 
DOL za moške, bodo morali 
v zadnjem krogu Kamničani 
premagati ekipo Keko-Opre-
ma Žužemberk, hkrati pa se 
nadejati, da bo SIP Šempe-
ter v gosteh premagal Čr-
nuče.

Miha Štamcar

Odbojkarje jutri čaka pomemben obračun. / Foto: Klemen Brumec

Boksarski spektakel 
v Kamniku Ali se bodo odbojkarji Calcita Volleyja od leta 2023 poslovili na prvem 

mestu državnega prvenstva, bo odvisno od jutrišnje tekme z ACH 
Volleyjem v ljubljanski dvorani Tivoli. Tekma se bo začela ob 19. uri.

Z ACH Volley

Kamniški boksarji so zasedli skupno drugo mesto. / Foto: arhiv kluba

Ob prazniku božiča in novega leta vam želimo obilo lepih trenutkov  
ter veliko sreče v letu 2024.

Celje – V začetku decembra 
je v Celju potekal Novoletni 
turnir v judu, ki se ga je ude-
ležila tudi Kristina Videc, 
članica JK Tatami.
Med mladimi kadetinjami 
U16 je imela dve nasprotni-

ci. V prvem krogu se je po-
merila s Pio Sovec, a je mo-
rala priznati  premoč 
nasprotnice. V drugem kro-
gu pa je suvereno premaga-
la Zano Ello Praznik, kar je 
na koncu zadostovalo za 
srebrno medaljo. V sku-
pnem seštevku med mladi-

mi kadetinjami se je kljub 
»slabemu« rezultatu zavih-
tela na prvo mesto. Enako 
število točk in s tem prvo 
mesto si delijo kar štiri ju-
doistke, tako da bo zadnja 
tekma v tem letu še poseb-
no napeta. Ker pa v judu ve-
lja pravilo , po katerem se 
upoštevajo točke samo iz 
določenega števila tekem, 
so v boju za prvo mesto os-
tale samo tri tekmovalke. 
Med njimi je tudi Kristina 
Videc, ki ima celo eno tek-
mo manj od drugih.

Andreja Berdajs

Kamničanka Kristina Videc je na turnirju v Celju 
osvojila drugo mesto.

Spet na stopničkah
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Kamnik – Avtorja scenarija 
srečanja Ples in glasba izpod 
kamniških planin, sta bila 
Janez Hribar in Aco Starin. 
Skozi prireditev sta s pomo-
čjo Franca Koželja, Mire 
Osolnik in Martine Hlastec 
Vodlan, ki so prireditev tudi 
povezovali, popeljala v čase, 
ko so v Kamniku organizira-
li Dan narodne noše. Na 
oder so povabili tudi ustano-
viteljico folklorne dejavnosti 
v Kamniku Majdo Šteblaj in 

jo počastili s šopkom rož in 
pesmijo za rojstni dan, ki ga 
je slavila ta dan.
Domača skupina je priredi-
tev odprla s petjem. Pod tak-
tirko Darka Lešnjeka smo 
nato predstavili tri živahne 
plese s kamniškega, na ogled 
pa postavili tudi pisana in bo-
gata oblačila. Za avtentično 
in usklajeno podobo je s po-
močjo Nevenke Železnikar 
poskrbela resnična mojstrica 
Andreja Stržinar.
V gostesmo povabili dve 
skupini. Najprej so na odru 

zaplesali člani Mladinske 
folklorne skupine Račna. 
Vodja se v napovedi pohvali, 
da so ponosni na svoje mla-
dince, da kljub modernim 
časom ohranjajo tradicijo – 
delujejo od leta 2003. Pleše-
jo plese iz cele Slovenije, 
najraje pa imajo tiste iz osre-
dnjeslovenske regije.
Približno enako let delova-
nja imajo tudi drugi gosti – 
Folklorna skupina Spomin 
Društva upokojencev Sev-
nica. Čeprav niso več naj-
mlajši, so dokazali, da se 
lahko kosajo z marsikatero 
drugo folklorno skupino. 
To dokazujejo tudi ocene 
strokovne komisije na tek-
movanjih pod okriljem 
JSKD. Čeprav njihovi plesi 
niso več tako zelo poskočni, 
so gledalcu vseeno všečni 
in prislužili so si velik 
aplavz.

Zaključili smo z ansamblom 
Viharnik, ki se je pred tem 
predstavil s tremi skladba-
mi. Na koncu je v dvorani 
donela Na golici in skoraj 
kamniška himna Veselo v 

Kamnik. Za nami je prijeten 
večer in predsednik skupine 
je zagotovil, da se drugo leto 
spet srečamo.
Srečamo se lahko tudi že 
prej. V svoje vrste vabimo 

nove člane. Če imate sredine 
večere proste, premorete 
vsaj malo smisla za ritem in 
koordinacijo, dobrodošli v 
naši družbi. Zagotavljam 
vam, da se imamo luštno.

Folklorna dejavnost ima na Kamniškem tradicijo, ki sega v leto 1966. Decembrski koncert folklornikov sicer nima tako dolge tradicije, a je vseeno prijetno 
z njimi obujati spomine na čase, ki so minili in za katere si želimo, da ne potonejo v pozabo.

Pod kamniškimi planinami

Ples in glasba izpod kamniških planin, folklorna skupina Kamnik / Foto: Andrej Lukan

Mihela Gabrovec

Svetost črte, moč papirja –  
Tone Žnidaršič (1923–2007)

Toneta Žnidaršiča pozna 
prenekateri Kamničan. V 
svojem jedru je bil pravi 
umetnik, človek pokončne 
drže, odprt do vsakogar, a 
hkrati tudi natančen in pre-
dan umetnosti in črti. To je 
prenesel na marsikaterega 
učenca v času, ko je pouče-
val študijsko risanje na Šoli 
za oblikovanje v Ljubljani. 
Tako kot zanj je tudi za nje-
gove učence, kasneje same 
uveljavljene umetnike, velja-
lo, da so bili izjemni risarji – 
tako na primer Alojz Berlec, 
Viktor Šest, Andrej Troben-
tar, Andrej Schlegel, Dušan 
Sterle, Marjan Skumavec, 
Rudi Španzel in drugi.
Tone Žnidaršič se je rodil 5. 
novembra 1923 v Podgorici 
pri Dobrepolju. Njegove ri-
sarske sposobnosti je že v 
osnovni šoli začutil njegov 
učitelj Tone Ljubič in ga po-
slal na osnovno šolo v Ribni-
co. Upal je, da si bo tam pri-
dobil boljše znanje za 
umetnikovo nadaljnjo pot. 
Tako se je mladi Žnidaršič 
vpisal na Tehniško srednjo 
šolo v Ljubljani, ki jo je vodil 
slikar in kipar France Kralj, 
prav tako doma iz Dobrepo-
lja. Slednji mu je postal prvi 
vzornik in kasneje tudi prija-
telj. Svojo umetniško pot je 
skušal nadaljevati na Akade-
miji v Zagrebu, a je žal vojna 
prekinila njegove sanje. Mla-
deniču so se po težkem med-
vojnem obdobju uresničile 

šele po končani drugi vojni. 
Leta 1945 je bila namreč tudi 
v Ljubljani ustanovljena Aka-
demija za likovno umetnost. 
Poleg Žnidaršiča so kot prvi 
študenti svojo umetniško pot 
začeli tudi Marijan Tršar, Mi-
lan Bizovičar, France Slana in 
številni drugi. Žnidaršič je z 
velikim navdušenjem in pre-
dano obiskoval vse ure v risal-
nici akademije in tudi med 
profesorji dobil potrditev naj-
boljšega risarja svoje genera-
cije. Leta 1949 je diplomiral 
iz slikarstva. Žnidaršičev naj-
ljubši akademijski profesor je 
bil Slavko Pengov, ki ga je 
navdušil nad zidnim slikar-
stvom. Pri njem je leta 1952 
Tone Žnidaršič uspešno kon-
čal tudi specialko za zidno sli-
karstvo. Zaposlil se je na Šoli 
za oblikovanje v Ljubljani, a 
bil hkrati tudi dekorativni sli-
kar, ki je s svojim znanjem in 
značilno risbo s freskami 
opremil prenekatero zgradbo 
– najbolj poznano je pročelje 
Glasbene matice in številne 
stanovanjske hiše v Ljubljani. 
Znane so tudi njegove freske 
v koncertni dvorani Vile Bled, 
kjer je sodeloval skupaj s svo-
jim profesorjem Slavkom 
Pengovom.
Bil je skromen in tih ustvar-
jalec, ki je bil širši javnosti 
poznan predvsem po ilustra-
cijah strokovnih priročnikov 
in učbenikov. Zagotovo nam 
je vsem poznan njegov pri-
ročnik Osnove prve pomoči 
za vsakogar dr. Mirka Der-
ganca. Prvič je izšel leta 
1963 in pozneje dočakal še 

tri dopolnjene ponatise. Za 
ilustracije leta 1964 izdane-
ga učbenika Vere Pirc Nauk 
o človeku za
7. razred je prejel tudi Lev-
stikovo nagrado, strokovno 
priznanje za ilustracijo. 
Tone Žnidaršič je ilustriral 
tudi literarna besedila. Ilu-
stracije in vinjete v njego-
vem prepoznavnem stilu v 
tehniki risbe, lesoreza in 
jedkanice so bile objavljene 
v Cicibanu, Čebelici, Pionir-
skem listu in Pionirju. Zelo 
odmevna je bila njegova ilu-
stracija armenske pravljice 
Zlata vrtnica, ki je doživela 
številne ponatise.
V zadnjem desetletju svoje-
ga življenja se je posvečal 
prostorskim, geometrijskim 

eksperimentom. S pomočjo 
nepregledne množice izra-
čunov je z izrezovanjem in 
lepljenjem izdeloval mnogo-
stranična geometrijska tele-
sa, izpeljana predvsem iz 
krogle. Nekatere je pozneje 
tudi odlil v bronu. Tudi Ga-
lerija Miha Maleš se lahko 
pohvali s tremi Žnidaršičevi-
mi deli, ki jih je galeriji pri-
jazno podarila umetnikova 
hči. Danes so del stalne raz-
stave Kamniški in s Kamni-
kom povezani umetniki. 
Tone Žnidaršič je umrl 9. 
aprila 2007 v Topolšici. Tre-
nutno njegovo delo predsta-
vljamo tudi v okviru skupin-
ske razstave Svetlobe papirja 
v Bežigrajski galeriji v Lju-
bljani.

Krogla Toneta Žnidaršiča na stalni razstavi v Galeriji Miha 
Maleš. Hrani Medobčinski muzej Kamnik. / Foto: MMK

Saša Bučan, Galerija 

Merry Christmas www.gorenjskiglas.si

Božični čas je eden najlepših v letu:  
okrašene ulice, božična glasba,  

novoletne želje in pristni stiski rok.  
Naj vam prazniki prinesejo čim več  

prijetnih trenutkov, preživetih  
z ljubimi ljudmi.

Želimo vam vesel Božič ter srečno,  
zadovoljno in zdravo leto 2024!

Prijetne praznične dni Vam želimo, 
          v letu 2024 pa zdravja in  
                   sreče obilo.

Papež Potokar Nina s.p., Avtoličarstvo - avtokleparstvo Papež, Podjelše 2, Kamnik

Pri nesreči vam ponujamo 
našo pomoč in usluge.

Možnost izposoje  
nadomestnega vozila.

Pogodbeno sodelovanje z 
zavarovalnicami.

NOVO! Cenilno mesto za 
Zavarovalnico Triglav.

Bilo je nekoč v Kamniku (7)

Saša Bučan,  
Galerija Miha Maleš

Va
te

rp
ol

sk
o 

dr
uš

tv
o 

Ka
m

ni
k,

 M
ai

st
ro

va
 u

lic
a 

15
, K

am
ni

k



Zanimivosti

13  petek, 22. decembra 2023  

TEŽJI  
SUDOKU

Rešitev:

sudoku_TEZJI_23_Kam 22
NALOGA

8 5
6 8 4

7 1 5 9
3 7
8 3 4 7

9 3
5 9 4 2
4 3 6

8 7
sudoku_TEZJI_23_Kam 22

REŠITEV

8 2 4 9 6 7 1 5 3
9 5 6 8 3 1 2 7 4
7 3 1 4 5 2 8 6 9
1 4 3 7 2 5 9 8 6
6 9 8 3 1 4 7 2 5
2 7 5 6 8 9 3 4 1
5 6 7 1 9 8 4 3 2
4 1 2 5 7 3 6 9 8
3 8 9 2 4 6 5 1 7

sudoku_TEZJI_23_Kam 22
NALOGA

85
684

7159
37
8347

93
5942
436

87
sudoku_TEZJI_23_Kam 22

REŠITEV

824967153
956831274
731452869
143725986
698314725
275689341
567198432
412573698
389246517

sudoku_LAZJI_23_Kam 22
NALOGA

4576
8293

3146
68297

3785
91573

7412
2451

968
sudoku_LAZJI_23_Kam 22

REŠITEV

452376918
861294573
793581462
546823197
327619845
918457326
674138259
289745631
135962784

Rešitev:

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

sudoku_LAZJI_23_Kam 22
NALOGA

4 5 7 6
8 2 9 3

3 1 4 6
6 8 2 9 7

3 7 8 5
9 1 5 7 3

7 4 1 2
2 4 5 1

9 6 8
sudoku_LAZJI_23_Kam 22

REŠITEV

4 5 2 3 7 6 9 1 8
8 6 1 2 9 4 5 7 3
7 9 3 5 8 1 4 6 2
5 4 6 8 2 3 1 9 7
3 2 7 6 1 9 8 4 5
9 1 8 4 5 7 3 2 6
6 7 4 1 3 8 2 5 9
2 8 9 7 4 5 6 3 1
1 3 5 9 6 2 7 8 4

LAŽJI 
SUDOKU

Kamniški sudoku

Perovo – Pred davnimi časi, 
ko Kamnik še ni imel dana-
šnje podobe, je živel vitez 
Vrtomir, ki je bil strah in 
trepet vseh pošasti. In v ti-
stih časih je živela tudi 
zmajkla s tremi glavami. 
Vsaki je bilo drugače ime: 
desna je bila Tunjca, leva 
Nevlja, srednja, ki je bila 
najbolj poredna, se je ime-
novala Bistra. Na repu je 
imela zmajkla zlat prstan, ki 
si ga prisvoji vitez … se zač-
ne zapletati zgodba v pred-
stavi Vitez, zmaj in jezero, 
ki jo je avtor, igralec in reži-
ser Uroš Potočnik, na pragu 
veselega decembra premier-
no izvedel v zasebnem vrtcu 
Zarja Kamnik. Gostovanje v 
prostorih ob Kamniški Bi-
strici je bila njegova donaci-
ja po avgustovskih popla-
vah, ki so v vrtcu in njegovi 
okolici povzročile kar nekaj 
škode ter za nekaj dni preki-
nile varstvo in igro otrok. 
Pred tem, sredi julija, je na 

vrtčevskem igrišču posledi-
ce pustil tudi veter.
Potočnik je za predstavo, ki 
je poudarila moč vode in od-
nos do nje, napisal besedilo 
in glasbo. S klavirsko spre-
mljavo je stopnjeval pripo-
ved, za katero je, kot je poja-
snil, črpal podatke iz zapisov 
o Kamniku, neveljskem je-
zeru, zmaju, junaku Vrto-
mirju, kamniški Veroniki … 

Odločil se je tudi, da svojo 
zgodbo dopolni s slikami. 
»Otroci jo tako lažje spre-
mljajo in razumejo, glede na 
to, da so vajeni ilustracij v 
slikanicah.« Kot je še pove-
dal, je predstava z elementi 
kamišibaja, japonske oblike 
pripovedovanja kratkih 
zgodb ob slikah na minia-
turnem lesenem odru, no-
vost v njegovem ustvarjanju 

za otroke. Zdi se mu prav, je 
dejal, da že od otroških let 
spoznavamo svet gledališča 
in umetnosti.
Ob koncu lanskega leta so si 
skupine iz vrtca Zarja Ka-
mnik v kamniškem Domu 
kulture ogledale tudi pred-
stavo Deklica in kapitan, pri 
kateri je Uroš Potočnik so-
deloval z igralko in lutkovno 
ustvarjalko Iuno Ornik.

Gledališki in filmski ustvarjalec Uroš Potočnik je v novi predstavi za otroke z naslovom Vitez, zmaj in 
jezero povezal kamniške pripovedi, odnos do rek, elemente kamišibaja in kabareta.

Vrtomir, zmaj, Veronika

Ana Jagodic Dolžan

Ideja za darilo  
namesto nogavic, kravate  
ali pižame

Podarite naročnino  
na časopis Gorenjski glas!
Podarite naročnino na časopis Gorenjski glas!  
Svoje najbližje boste razveselili vsak torek in petek, ko 
bodo prejeli Gorenjski glas. Novice iz vse Gorenjske,  
zanimive zgodbe, križanke, TV-spored, šale – kaj več bi 
si še lahko želeli? Za vse možnosti naročnin pokličite 
04/201 42 41 vsak delavnik od 8. do 15. ure, pišite na 
narocnine@g-glas.si ali kliknite na  
www.gorenjskiglas.si/prijavanoveganarocnika 

1. nagrada: darilna kartica OBI v vrednosti 20 EUR, 2. in 3. nagrada: knjiga

Rešitev križanke – geslo na kuponu – lahko pošljete po pošti na naslov 
Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, Kranj, ali jo oddate v nabiralnik na tem 
naslovu. Rešitve lahko pošljete tudi po e-pošti. To storite tako, da z  
mobilnim telefonom slikate kupon z geslom in ga pošljete na naslov  
krizanke@g-glas.si. V elektronsko sporočilo ne pozabite napisati svojih 
osebnih podatkov. Rok za oddajo je petek, 5. januar 2024.

Premierno izvedbo predstave Vitez, zmaj in jezero so spremljale vse skupine otrok v vrtcu 
Zarja. / Foto: Ana Jagodic Dolžan
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Knjiga »Še 
enkrat, prosim!« 
je namenjena 
glasbenim 
učiteljem, učencem 
in staršem. Jasmina 
Pogačnik, izvrstna 
učiteljica klavirja 
na Glasbeni 
šoli Kranj, jo je 
napisala srčno, 
duhovito in 
navihano, zato 
vam knjigo toplo 
priporočamo.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

Ob obhajanju petdesetletnice poučevanja  

klavirja se spodobi, da kaj zapišem!

Jasmina Pogačnik ni le učiteljica klavirja v Glasbeni šoli Kranj. Je izvrstna peda-

goginja z dolgoletnimi izkušnjami, ki pri poučevanju vedno znova išče nove poti v 

spoznavanju lepot glasbe. Leta 2018 je prejela nagrado Frana Gerbiča za življenjsko 

delo. O tem je kasneje v intervjuju pred novim šolskim letom dejala: »Seveda mi je 

bila nagrada v veliko čast, saj gre za najvišje stanovsko priznanje, hkrati pa se mi je 

takrat v misli prikradla grenkoba, češ, kaj mi dajete nagrado, raje me pustite naprej 

poučevat‘.« Običajno delovno dobo je že zdavnaj presegla, a v svoji ljubezni do glasbe je 

bila vselej neomajna: »Če me vprašate, ali imam kakšne rezervne scenarije za čas po 

upokojitvi, sem prepričana, da se bo kaj že našlo.«

In se je. Pred nami je njena knjiga Še enkrat, prosim!, osebno Jasmine in hkrati učite-

ljice klavirja, z zgodbami o kipeči ustvarjalnosti in neomajni vztrajnosti, knjiga, srčna 

in polna človeške topline, predvsem pa v besedi in misli avtorice duhovita in navihana, 

kot ena taka »cvetoča jasminka«.

Knjiga je nekakšna enolončnica, v kateri najdete raznorodne sestavine z glasbenega 

polja – nekatere bodo zanimive ljubiteljem glasbe, druge spet tistim, ki se aktivno 

ukvarjajo s poučevanjem ali pa so kdaj sami praskljali po klavirju. V pisanju se osre-

dotoča na svojo poklicno pot petih desetletij poučevanja klavirja na kranjski glasbeni 

šoli in petintridesetih let poučevanja klavirja in prečne flavte na slovenski glasbeni 

šoli na Koroškem, popis poklicne zgodbe pa dopolnjuje z orisom svojega pojmovanja 

glasbe. Sledijo pedagoški prigrizki, kot jim sama pravi, ki jih bodo z zanimanjem brali 

predvsem tisti, ki so kdaj igrali klavir ali pa imajo tako željo in namen. V pedagoškem 

dnevniku boste spoznali njen razred, knjigo pa je sklenila z »raziskavo«, kako njeni 

učenci ohranjajo stik z glasbo potem, ko so zapustili šolo. Jasmina Pogačnik je napi-

sala knjigo, ki jo po prvem branju v roke vzameš še enkrat in še enkrat in ...

Igor Kavčič

Ko je desetletna Manja obtičala pred zadrego, da je roki nista ubogali, in želela  

odnehati, jo je bilo treba opogumiti. »Kaj je po poklicu tvoj oči?« sem vprašala. Da je 

inženir, je povedala. »Pa veš, kaj počenja inženir?« Ne, ni vedela. »Inženir v službi 

rešuje probleme. Ko naleti na težavo, poskuša najti način, kako bo težavo odpravil. 

Misliš, da se zjoka? Nikakor. Razmišlja, išče rešitev in ukrepa.« Deklič je želel posne-

mati očeta in solze so se posušile! 
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                        + poštnina

21
EUR

Zahvala

V mesecu novembru se je v 76. letu starosti od nas  
poslovila draga žena, mama, sestra in teta 

Marija Čevka
roj. Kuhar, p. d. Jakova Minka iz Bistričice

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, znancem, sodelavcem Vrtca Antona Medve-
da Kamnik in sodelavcem ETI Izlake in Kamnik za izre-
čena sožalja, svete maše in denarno pomoč. Hvala kvar-
tetu GRM za ganljivo petje. Hvala vsem, ki ste mamo 
pospremili na njeni zadnji zemeljski poti, in hvala tudi 
vsem, ki jo boste ohranili v lepem spominu.

Žalujoči vsi njeni
December 2023

Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal, 
a nate spomin 
bo večno ostal.

Zahvala

V 89. letu se je od nas poslovi-
la naša mami, babi, prababi in 
tašča 

Ivanka Šarec
iz Šmarce

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
znancem in sosedom za izrečena sožalja, podarjene sve-
če in cvetje. Hvala tudi vsem, ki ste jo pospremili na nje-
ni zadnji poti.

vsi njeni

Tiho, tiho, skromno si živela,
takšno tudi si življenje imela.
Zdaj rešena vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

Petek, 22. decembra
Ob 18. uri, Kavarnica Rotovž
Glasbeni večer – Nejc s harmoniko
Brezplačno

Ob 19. uri, Pri Podkvi
Večer dalmatinskih pesmi s Klapo Mali grad
Brezplačno

Ob 19.30, Dvorana Frančiškanskega samostana Kamnik
Predbožični koncert Glasbene šole Kamnik, 
koordinatorka učiteljica trobil prof. Neža Gruden
Brezplačno

Ob 20. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik
Simfonični orkester Domžale - Kamnik: 52. Novoletni 
koncert
Vstopnina: 15 EUR

Sobota, 23. decembra
Ob 16.55, Terme Snovik – termalni kompleks
Božično rajanje na bazenu
Brezplačno

Ob 17. uri, Arboretum Volčji Potok
Pravljični večeri v Arboretumu
Plača se vstopnina za Večerni sprehod med lučkami

Ob 19.30, Frančiškanska cerkev
Predbožični koncert Mešanega pevskega zbora Musica 
Viva, Kranj, Primskovo, dirigent Jan Gorjanc Daniso
Brezplačno

Ob 20. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik
Simfonični orkester Domžale - Kamnik: 52. Novoletni 
koncert
Vstopnina: 15 EUR

Ponedeljek, 25. decembra
Ob 19.30, Frančiškanski samostan – cerkev sv. Jakoba
MePZ Cantemus: Božični koncert
Vstopnina s prostovoljnimi prispevki

Ob 20. uri, Terme Snovik – dvorana Tuhinjka
Božični kino večer
Brezplačno

Torek, 26. decembra
Ob 17. uri Terme Snovik, prireditveni šotor, Turistično društvo Tuhinjska 
dolina
Praznični večer s pesmijo in razstavo jaslic
Brezplačno

Številne druge prireditve v občini Kamnik na-
jdete na uradni spletni strani Občine Kamnik 
www.kamnik.si pod rubriko Koledar dogodkov 
ter tudi v elektronskem mesečniku. Prijave 
preko obrazca Ostanimo v kontaktu na dnu 
spletne strani www.visitkamnik.com.

Koledar prireditev pripravlja Zavod za turizem in šport Kamnik. Če želite, da je 
vaša prireditev omenjena na tem mestu ali v elektronskem mesečniku Kam? V 
Kamnik!, izpolnite elektronski obrazec www.domkulture.org/vpisdogodka

Ob 17. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Proslava ob dnevu samostojnosti in enotnosti
Brezplačno

Ob 18. uri, Park pod lipami, Motnik, Turistično društvo Motnik
Štefanov pohod Motnik–Mala ravan
Brezplačno

Ob 20.30, Pub Pod Skalo, Društvo Podgora
Made in Slovenia (Novoletni žur)
Brezplačno

Četrtek, 28. decembra
Ob 19. uri, središče Kamnika, Zavod za turizem in šport Kamnik
Praznični Kamnik: Jet Black Diamond in MRFY
Brezplačno

Petek, 29. decembra
Ob 19. uri, središče Kamnika, Zavod za turizem in šport Kamnik
Praznični Kamnik: Nina Pušlar s skupino AR'n'BI
Brezplačno

Ob 20. uri, Terme Snovik – dvorana Tuhinjka
Praznični kino večer
Brezplačno

Sobota, 30. decembra
Ob 17. uri, Sv. Primož nad Kamnikom, PSPD Lira
Pevske jaslice
Prostovoljni prispevki

Ob 19. uri, središče Kamnika, Zavod za turizem in šport Kamnik
Praznični Kamnik: Tanja Žagar
Brezplačno

Ob 20. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
FEJMIČI: Sama sta najboljša
17 EUR/19 EUR/21 EUR

Ob 20. uri, Terme Snovik – dvorana Tuhinjka
Družinski družabni večer
Brezplačno

Nedelja, 31. decembra
Ob 20. uri, središče Kamnika
Praznični Kamnik: Silvestrovanje z ansamblom Galop, 
Zavod za turizem in šport Kamnik
Brezplačno

Ob 20. uri Terme Snovik – termalni kompleks
Silvestrovanje v kopalkah
Od 63 do 120 EUR

Prireditve v decembru

Zahvala

9. decembra 2023 se je v 89. letu  
od nas poslovil

Peter Bertoncelj
iz Kamnika, rojen v Šmarci

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje in sveče.  Hvala pevcem Grm in trobentaču za odi-
grano melodijo ter gospodu župniku za lep obred. Hvala 
vsem, ki ste našega očeta pospremili na njegovi zadnji 
poti in se ga boste spominjali.

vsi njegovi

Tiho zdaj si odšel
kot lepa misel, ki mine
in nam pusti le spomine.

Godič – V Godiču je ponovno na ogled razstava jaslic Anto-
na Podjeda, ki vabi obiskovalce, da doživijo čarobnost bo-
žične umetnosti. Razstava je odprta na naslovu Godič 81c, 
Stahovica, vsak dan med 10. in 19. uro. K. P.

V Godiču odprli vrata razstave jaslic

Zahvala

V 82. letu starosti se je poslovila 
draga mama in babica 

Zofija 
Jegovnik
iz Šmarce

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znan-
cem in sosedom za izraženo sožalje, podporo in po-
zornost. Posebna zahvala gasilcem in gasilkam PGD 
Šmarca, župniku Janezu Gerčarju in kvartetu Grm za 
lepo izvedbo pogrebnega obreda. Hvala vsem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoča sinova Tomaž in Miro z družino
December 2023

Jaslice Antona Podjeda / Foto: osebni arhiv

Kamnik, Ljubljana – Od 28. decembra do 1. januarja bo v 
Ljubljani in okolici potekalo 46. Evropsko srečanje mladih, 
ki ga pripravlja Taizéjska skupnost iz Francije. Organizatorji 
pričakujejo okoli pet tisoč mladih iz celotne Evrope. Del jih 
bo gostil tudi Kamnik, zato družine in posameznike, ki so 
pripravljeni pod svojo streho vzeti mlade, ki se bodo udele-
žili srečanja, vabijo k sodelovanju. Kot pravijo organizatorji, 
ni treba veliko, »mladi morajo le nekam pogrniti svojo 'spal-
ko', 2 krat 2 metra je dovolj«. Več o srečanju pa je na voljo 
na spletni strani organizatorja. A. Se.

Srečanje mladih tudi v Kamniku



Zahvale

15  petek, 22. decembra 2023  

Zahvala

V 77. letu starosti se je po težki bolezni od nas poslovil 
dragi mož, ati, tast, dedi, pradedi, brat in stric

 

Jože Šuštar
iz Buča

Iskreno  se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena  sožalja, podarjeno 
cvetje, sveče in denarno pomoč. Hvala Romanu Dacarju 
in ostalemu zdravstvenemu osebju za ves trud in nego, 
gospodu župniku in gasilcem PGD Šmartno v Tuhinju 
za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem kvarteta Grm 
za sočutno zapete pesmi, Pogrebniku, sodelavcem pod-
jetij Arriva, Eta in Mercator  ter Igorju Žavbiju in Jani 
Pavlič za ganljive besede in srčen govor.  Iskrena  hvala 
vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti in ga 
boste ohranili v lepem spominu.

Žalujoči vsi njegovi
November 2023

Tvoje srce bilo močnejše od bolezni je,
tako da prišel domov si le po slovo.
V tihi noči si zaspal,
a v naših srcih za vedno boš ostal.

Zahvala

Ob boleči izgubi drage žene, 
mame, babice in sestre 

Majde Drolc
roj. Stojnšek, iz Kamnika, 8. 5. 1952 – 24. 11. 2023

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem za izrečena sožalja, cvetje in sveče.  
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni

Zahvala

V 88. letu nas je zapustil naš dragi mož, oče in dedek
 

Anton Smole
Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo za pomoč na-
šim dobrim sosedom, sorodnikom, prijateljem in znan-
cem za izrečena sožalja, sveče in podarjeno cvetje. Hvala 
vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti in se prišli od 
njega poslovit. Hvala tudi naši družinski zdravnici dr. 
Darji Manfreda in njenemu osebju za skrb in pomoč. 
Hvala domačemu župniku za lep obred in našim kraja-
nom za pomoč pri organizaciji pogreba.
 

vsi njegovi

Ni smrt tisto, kar nas loči,
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše.
Brez pomena zanje 
so razdalje, kraj in čas.
(Mila Kačič)

Zahvala

V 84. letu starosti nas je  
zapustil naš dragi oče, tast,  
dedi in pradedi 

Marijan Vrankar
iz Buča v Tuhinju

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, tolažilne be-
sede, podarjeno cvetje, sveče in svete maše. Hvala pod-
jetju Hofer in Vrtcu Antona Medveda Kamnik. Hvala 
Domu za starejše DEOS Gornji Grad in Domu upokojen-
cev Domžale, kjer je preživel zadnja leta življenja. Iskre-
na hvala duhovniku g. Ediju Strouhalu za lepo opravljen 
pogrebni obred. Hvala Komunalnemu podjetju Kamnik 
za organizacijo pogreba, Igorju Žavbiju in Jani Pavlič 
za ganljive poslovilne besede in srčen govor ter pevcem 
Grm za čutno zapete pesmi. Hvala vsem, ki ste se od nje-
ga poslovili in ga lepo pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi
December 2023

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre.
Le daleč, daleč je ...
(T. Pavček)
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Zahvala

V 97. letu starosti se je poslovila draga mami, babica, 
prababica, teta, botra, sestrična in soseda 

Ana Toman
z Duplice pri Kamniku

Iskrena hvala za nesebično pomoč sosedom, sorodni-
kom, prijateljem, ki ste nam stali ob strani z izrečeni-
mi sožalji, toplimi besedami, darovi in svečami. Hvala 
Bolnišnici Petra Držaja (hiperten. oddelek) za prijazno 
in nesebično pomoč. Zahvaljujemo se tudi dr. Marti  
Jerman, sestri Mateji in patronažni sestri. Hvala gospodu 
župniku Janezu Gerčarju za lepo opravljen pogrebni 
obred. Hvala pevcem za sočutno zapete pesmi in ko-
munalni pogrebni službi. Hvala vsem,  ki ste se od naše 
mami poslovili in jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni
December 2023

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je praznina, 
ki močno boli.
(T. Pavček)

Zahvale,  
osmrtnice
Za objavo osmrtnice  
ali zahvale v Kamničan-ki 

pokličite  
04 201 42 47  
ali pišite na  e-naslov: 
osmrtnice@g-glas.si.
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Ča so pis ob či ne Kamnik, 8. januarja 2021, leto 6, šte 
vil ka 1

Jasna Paladin
Kamnik – Ministrstvo za in-frastrukturo se je prenove postajališča Kamnik Gra-ben, kjer so bili peroni prej makadamski, lotilo oktobra lani in jo zaključilo konec novembra. Obnovili so dva tira v dolžini 350 metrov in zgradili 5,5 metra širok pe-ron, ki je mnogo prijaznejši uporabnikom, predvsem starejšim in invalidom. Opremljen je tudi z nad-strešnico ter z zvočno in svetlobno signalizacijo ter signalizacijo za slepe, v za-četku letošnjega leta pa bodo v signalizacijo vložili še približno šeststo tisoča-kov, tako da bo postaja Ka-mnik Graben daljinsko vo-dena s postaje Kamnik. Pre-nova perona je sicer stala dober milijon evrov. V sklo-pu druge faze prenove bodo namestili tudi urbano opre-mo in podrli odsluženo skladišče.

A prenovljeni peron je nekaj časa sameval, saj je javni po-tniški promet zaradi epide-mije zastal, prvi dan, ko so ga znova delno sprostili – 15. decembra – pa je na prenov-ljeno končno postajo Ka-mnik Graben pripeljal še nov Stadlerjev vlak pre-poznavno modre barve, na katerega so uporabniki žele-znic dolgo nestrpno čakali. Tega veselega in celo zgodo-vinskega trenutka so se ude-ležili tudi župan Matej Sla-par, minister za infrastruk-turo Jernej Vrtovec in gene-ralni direktor Slovenskih železnic Dušan Mes, ki so se z novim vlakom tudi po-peljali proti Ljubljani.Kot je najprej poudaril žu-pan, gre za zelo veliko prido-bitev, na katero so Kamniča-

ni čakali vrsto let. »Kamnik je železnico dobil leta 1891, ko jo je sem pripeljal podje-tnik Alojz Prašnikar. Sredi osemdesetih let smo dobili vlake, ki so bili prepeljani iz Sarajeva, to danes pa je nov mejnik, saj smo dobili nov vlak in prenovljeno železni-

ško postajo,« je dejal župan in se zahvalil ministrstvu ter Slovenskim železnicam za milijonsko naložbo v kam-niško progo.Več sto milijonov pa je dr-žava vložila tudi v nakup novih vlakov, ki bodo vozili tudi na relaciji Kamnik–

Ljubljana in obratno. »Do konca letošnjega leta bo po slovenskih tirih vozilo 25 vlakov, do konca leta 2022 pa jih bo skupno 52, od tega 21 na dizelski pogon, 21 na električni pogon in deset dvonadstropnih vlakov na električni pogon. Gre za najsodobnejše vlake za re-gionalne proge, kot jih poz-namo v tem delu Evrope, ki  dosegajo  hitrosti do 140 kilometrov na uro. Vlaki ponujajo vse po trebno udo-bje, so prilagojeni za invali-de in imajo dovolj prostora za kolesa,« je ob tem vese-lem dogodku povedal direk-tor Slovenskih železnic Du-šan Mes, minister za infra-strukturo Jernej Vrtovec pa ga je dopolnil, da bo država še nadaljevala investicije v železniško infrastrukturo.

Prenovljena končna postaja in nov vlakSredi decembra je iz Kamnika v Ljubljano pripeljal nov Stadlerjev vlak, prvi od dvainpetdesetih, ki na 

slovenske železnice prihajajo do konca leta 2022. Kamnik so za prvo vožnjo na ministrstvu izbrali tudi 

zato, ker so jeseni peron na končni postaji temeljito prenovili. Vlak na relaciji Kamnik–Ljubljana odslej 

vozi tudi ob sobotah.

Nov Stadlerjev vlak, s katerim bo potovalni čas po navedbah Slovenskih železnic do deset 

odstotkov krajši, na prenovljeni železniški postaji Kamnik Graben / Foto: Jasna Paladin

Vlaki v letu 2021 v Kamniku vozijo po 
spremenjenem voznem redu. Občina je namreč 

lani na Slovenske železnice večkrat podala 
pobudo, da bi vlak iz Kamnika v Ljubljano vozil 

tudi ob sobotah in v večernih urah. Slovenske 

železnice so pobudi prisluhnile in tako z 
letom 2021 uvajajo nove ure prihodov in 
odhodov. Vlaki bodo po novem vozili tudi 
v soboto, ob delavnikih pa uvajajo dodatne linije 

v večernem času, in sicer ob 21.15 in 22.15 
(Ljubljana–Kamnik) ter ob 22.18 in ob 23.07 

(Kamnik–Ljubljana).

45. stran

Aleksander Sokler
Kamnik – Dvajseti decem-ber 2020 bo z zlatimi črka-mi zapisan v zgodovino kamniškega kluba. Prekalje-na ekipa kluba Calcit Wa-terpolo je z zmago v članski konkurenci uresničila dol-goletne sanje po osvojitvi članskega naslova.Kamniški igralci so tekmo začeli silovito. Po začetnih  1 : 1 so naredili delni rezultat 4 : 0 in tako že po prvi četr-tini vodili s 5 : 1. V nadaljeva-nju so tekmo nadzirali in mladim kranjskim vaterpo-listom niso dopustili, da bi se razigrali in tekmo obrnili v svojo korist.Na finalni tekmi je kot ved-no odlično delo opravljal 

najboljši slovenski trener Aleš Komelj. V bazenu je ekipo še dodatno usmerjal prekaljeni 41-letni veteran Matej Nastran, ki je bil s šti-rimi goli tudi najboljši stre-lec ekipe. V vratih je vse presenetil Gašper Žurbi, ki je z odličnimi obrambami načel moralo nasprotnika. Gole so prispevali še Blaž Briški tri, kapetan Martin Stele dva in Sebastjan No-vak enega. Za Triglav je bil trikrat natančen Andraž Pušavec, po enkrat pa Mar-ko Gostič in Jan Justin. So-dila sta Boris Margeta in Matjaž Homovec. Tekmo je med drugimi prenašala tudi TV Tržič.

Zgodovinski uspeh vaterpolistov
Kamniški vaterpolisti kluba Calcit Waterpolo so 

prvič v zgodovini postali članski pokalni prvaki 

Slovenije, saj so v velikem finalu suvereno 
premagali večne tekmece AVK Triglav Kranj z 

rezultatom 10 : 5 (5 : 1, 2 : 1, 2 : 2, 1 : 1)

Kamniški vaterpolisti so postali članski pokalni prvaki.  

AKTUALNO
Sezono bo treba razširiti na celo letoDružba Velika planina ima od konca septembra novo vodstvo. Nadzorniki so za vršilca dolžnosti direktorja imenovali Marka Anžurja, iz-kušenega poslovneža, katere-ga glavna naloga je pri praviti strategijo razvoja družbe.

stran 5

KULTURA
Coprnije zaživele v ilustracijah

Miha Hančič je z ilustracija-mi opremil monografijo Sve-ti Coprijan. Razstava ilustra-cij, ki so jo nedavno odprli v kamniški knjižnici, pa je še do konca januarja na ogled tudi na spletu.

stran 7

MLADI
Naš Kamnik, prostor mnogih obrazov

V avli Občine Kamnik je na ogled razstava z naslovom Naš Kamnik, prostor obra-zov avtorja Urha Wiegeleta, 25-letnega magistra inženirja arhitekture.

stran 9

Aleš Senožetnik
Kamnik – Tako kot v števil-nih drugih krajih po državi je tudi v Kamniku možno brezplačno testiranje s hitri-mi antigenskimi testi na okužbo z novim koronaviru-som. Hitro testiranje poteka od torka dalje v Domu kul-ture Kamnik, test pa je mož-no opraviti še danes, v pe-tek, med 8. in 14. uro, v pri-meru interesa pa bodo doda-tni termini na voljo tudi še v prihodnjih dneh.Na odvzem brisa se ni treba predhodno naročati, predlo-žiti pa je treba osebni doku-

ment in kartico zdravstvene-ga zavarovanja. O rezultatih bodo udeleženci testiranj obveščeni v dveh urah od odvzema brisa. Kot opozar-jajo v Zdravstvenem domu dr. Julija Polca Kamnik, ne-gativen izvid testa pomeni, da trenutno v brisu virus ni zaznaven, kar naj ne daje občutka lažne varnosti, saj lahko do okužbe pride tudi že kmalu po testiranju. V primeru pozitivnega izvida pa sta potrebna takojšnja sa-moizolacija in obvestilo osebnemu zdravniku.

Testiranje tudi  v Kamniku
V Kamniku bo vsaj še danes mogoče hitro 
testiranje na okužbo z novim koronavirusom. V 

kamniškem zdravstvenem domu se pripravljajo 

tudi na začetek množičnega cepljenja.

42. stran
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410. stran

ZADNJA
Vsako leto znova navdušijo

Vsaka vas, kraj pri nas ima kakšnega jasličarja, ki prese-neti z razsežnostjo, na-tančnostjo, tematiko svojih jaslic. Jasličarji so svojevrstni umetniki, ki jim idej in vese-lja ne zmanjka. Tudi na Kam-niškem ni nič drugače.
stran 16

     
                                      Časopis Kamničan-ka

brezplačno prejmejo 
vsa gospodinjstva  
v občini Kamnik.

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Pokličite 041/962 143,  
Mateja Žvižaj

Zahvala

Poslovil se je naš ata, mož, brat, 
dedek in pradedek

Tone Stele
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem, ki ste ga v tako velikem številu 
pospremili na njegovi zadnji poti. Posebna zahvala tudi 
negovalkama Petri in Tatjani. Hvala tudi za vse izreče-
ne besede slovesa vsem govorcem. Hvala gospodu patru 
Cirilu za lep pogrebni obred in pevcem za zapete pesmi.
Del tebe ostaja v naših srcih.

vsi njegovi

Kje si, ljubi mož in oče,
kje tvoj mili je obraz,
kje tvoja skrbna roka,
ki skrbela je za nas.

Zahvala

Prehitro nas je zapustila naša 
draga žena, mami, tašča in babi 

Mojca Vodlan
iz Kamnika

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem, 
sosedom in sodelavcem za izrečeno sožalje, besede to-
lažbe, podarjeno cvetje in sveče. Zahvala tudi zdravnici 
Damjani Plešnar Cvirnovi, za zdravstveno oskrbo. Hvala 
kvartetu Grm in trobentaču Dejanu za prelepo glasbeno 
spremljavo na njeni zadnji poti.

Žalujoči: mož Ivan, sin Gregor in hči Nataša  
z družinama

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo,
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.
(J. W. Goethe)



Zadnja
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Kamnik – V četrtek, 7. de-
cembra, je v prostorih Cen-
tra za izobraževanje, rehabi-
litacijo in usposabljanje (Ci-
rius) Kamnik potekala pra-
znična prireditev, ki so jo na 
pobudo in v organizaciji 
Doma Cirius Kamnik pri-
pravili prvič, saj so jo v pri-
merjavi s preteklimi, ki so 
bile v slogu bazarja, zelo raz-
širili.
Ideja celotnega projekta je 
bila spodbuditi samostoj-
nost otrok in okrepiti sodelo-
vanje s starši na neformalen 
način, zato so povabili vse. 
Tako so poleg večjega števila 
stojnic, kjer so prodajali raz-
lične izdelke otrok in mlado-
stnikov centra, imeli tudi 
foto kotiček, kavarnico Ori-
on, palačinkarnico, zavijalni-
co daril, oder za predstavo, 
čudovito smrečico, ki so jo 
sproti krasili udeleženci pri-
reditve, ter glasbo, ki jo je vr-
tel DJ. Skupno je sodelovalo 
okrog dvesto gibalno ovira-
nih otrok in mladostnikov, 
saj so k sodelovanju povabili 
še osnovno in srednjo šolo 
Cirius Kamnik. Za nasle-
dnje leto si želijo, da bi se v 
večji meri pridružili še drugi 
iz Ciriusa Kamnik in da bi 
pripravili še bolj povezova-
len dogodek.
Lora Kočan in Aurelija Jur-
ca, vzgojiteljici vzgojnega 

programa na dnevni obliki 
usposabljanja v Domu Ciri-
us Kamnik, sta ob prireditvi 
pojasnili: »Začeli smo že ok-
tobra. Otroci in mladostniki 
so se dogodka izjemno vese-
lili. Zanj so prispevali razno-
vrstne izdelke, sodelovali so 
pri pripravi stojnic in proda-
ji. Ob tem smo se trudili, da 
so šli skozi proces čim bolj 
samostojno, da so čutili so-
odgovornost ter se zavedali, 
da lahko vsak po svoje pri-
speva v skupno dobro.« Rav-
nateljica Doma, mag. Simo-
na Rogič Ožek, pa je dodala: 
»Pomembno je bilo tudi, da 
so otroci in mladostniki s 

svojimi idejami prispevali k 
celotnemu poteku, ponudbi 
in izvedbi projekta, da so ga 
predstavili sorodnikom in 
prijateljem ter jih povabili 
na prireditev. Tako smo 
sklenili krog, se povezali in 
družili ob sproščenem do-
godku. Želimo si tudi širje-
nja v lokalno skupnost, da bi 
lahko tudi drugim ljudem 
predstavili naše perspektive 
drugačnosti.« Te so ob kra-
snih likovnih izdelkih, krat-
kih osebnih predstavitvah in 
globokih razmišljanjih o ži-
vljenju še posebno lepo zaje-
te v dobrodelnem stenskem 
koledarju za naslednje leto, 

ki ga vsako leto pripravijo v 
centru. Večkrat letno pa jih 
predstavijo tudi v izvrstnem 
Domskem časopisu, ki lah-
ko notranje obogati vsakega 
bralca.
Na prireditvi Praznična vasi-
ca jim je vsekakor uspelo 
ustvariti praznično vzdušje, 
saj je bilo ob velikem številu 
udeležencev na vsakem ko-
raku čutiti srčnost, navduše-
nost in medsebojno poveza-
nost .  Kot  zakl juček 
koledarskega leta se v Ciriu-
su obeta še sklepna novole-
tna prireditev, ki bo v petek, 
22. decembra, v telovadnici 
centra.

V Praznični vasici je bilo vsega veliko, predvsem pa dobe volje. / Foto: arhiv Doma Cirius Kamnik

Volčji Potok – Arboretum 
Volčji Potok je letos v več kot 
dveh milijonih lučk zasijal 
novembra. Večerni sprehod 
med lučkami je postal že pra-
vo tradicionalno doživetje, ki 
je zasnovano kot enosmerna, 
nekaj kilometrov dolga pot, 
ki jo razsvetljuje kar 27 kilo-
metrov prazničnih luči. Ob 
poti obiskovalce pričaka več 
tematskih sklopov, med nji-
mi kristalni tuneli, gozd od-
sevov, osvetljena sončna ura, 
reka luči v rozariju, mogočen 
slap nad Velikim jezerom, 
Božiček z jelenčki, slikoviti 
vodni odsevi na jezerih, osve-
tljena silhueta francoskega 
vrta, čarobni gozd … Otroke v 
šotoru pred pristavo v belem 

pravljičnem mestu ponovno 
razveseljuje tudi Božiček 
(lutka) s pripovedovanjem 
zanimive pravljice, družbo 
pa mu delajo škrati iz različ-
nih dežel.
V parku boste poleg krogov 
lahko opazili tudi veliko srč-
kov, ki so jih snovalci spre-
hoda med lučkami namenili 
vsem obiskovalcem. Med le-
tošnjimi novostmi izstopa 
tudi travnik z regratovimi 
lučkami, pozornost pritegne 
modra reka. Reka luči spod-
budi domišljijo tako pri naj-
mlajših kot tudi malo starej-
ših.
Sprehod med lučkami obi-
skovalca popelje od enega do 
drugega prizora, možen pa 
bo vse do drugega tedna v ja-
nuarju.

Miklavž v Nevljah / Foto: Nina Gostič Pungertar

Nevlje – V nedeljo, 3. decembra, se je ob neveljski cerkvi 
zbrala množica mladih in starejših. Na praznično okraše-
nem odru so si lahko ogledali otroško igrico z naslovom Ali 
so vsi otroci pridni. Mlade igralce sta pripravili Nina Gostič 
Pungertar in Nataša Mihelič, pevski del nastopa pa je pri-
pravila Neža Hribar. Vsi so nestrpno čakali Miklavža, ki se 
je pripeljal kar z Repnikovo kočijo. Seveda ni bil sam, druž-
bo so mu delali nebeški angeli in tudi divji parkeljni, ki pa jih 
je molitev hitro prepodila. Za dobrote, pecivo, topel čaj in 
kuhano vino so skrbeli člani župnijskega pastoralnega sve-
ta. K še lepšemu vzdušju je pripomogla rahla snežna odeja. 
Obiskovalci so se lahko ogreli ob plamenih ognja. Najlepša 
hvala vsem, ki so kakorkoli prispevali in sodelovali pri pri-
pravi čudovitega večera. K. B.

Miklavž v Nevljah
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Večerni sprehod 
med lučkami
Alenka Brun

Cirius Kamnik je pripravil zanimivo, veselo in pestro prireditev z nazivom Praznična vasica. Vanjo so 
bili skozi raznovrstno dogajanje na različne načine vključeni vsi gibalno ovirani otroci in mladostniki. 
Cilj večmesečnega projekta je bilo medsebojno sodelovanje in čim bolj samostojna vključitev 
učencev, dijakov ter dnevnih obiskovalcev centra v vse faze prireditve.

Katja Dolenc

Praznična vasica

Čarobni gozd / Foto: Alenka Brun

Predvsem najmlajšim večerni sprehod med lučkami 
spodbudi domišljijo. / Foto: Alenka Brun


